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Editorial: Λιμάνι – Χαριλάου όλη η νοοτροπία της ελληνικής πολιτικής ζωής, Σελ. 02

«ΣΚΛΗΡΌ ΡΌΚ» ΜΗΤΣΌΤΆΚΗ 
ΜΈΧΡΙ ΤΙΣ ΈΥΡΩΈΚΛΌΓΈΣ

Όλα όσα 
συμβαίνουν στην 
πόλη! Σελ. 24-30

CITY
LIGHTS

ΔΙΆΒΆΣΤΈ ΆΚΌΜΗ:
Δ. ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
4 ΕΡΓΑ ΞΕΚΛΕΙΔΏΝΟΥΝ ΤΟ ΜΑΙΟ 
ΓΙΑ ΤΗ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΑΓΓΕΛΟΥΔΗ
Σελ. 08 

ΠΑΣΟΚ 
«ΔΕ ΜΕ ΘΕΛΕΙ Ο ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ»
ΤΟ ΔΟΓΜΑ ΑΝΔΡΟΥΛΑΚΗ ΓΙΑ ΤΙΣ 
ΕΥΡΏΕΚΛΟΓΕΣ
Σελ. 06

Μετωπική επίθεση 
στους πολιτικούς 

απατεώνες που τάζουν 
τριχίλιαρα συντάξεων 
και δικαιολογούν τα 
χαστούκια μέσα στις 

εκκλησίες - Στο Μαξίμου τη 
Δευτέρα οι βουλευτές της 

Θεσσαλονίκης
Σελ. 04

ΑΦΙΈΡΩΜΑ στο Δήμο Ωραιοκάστρου
• Ο δήμαρχος του Δήμου Ωραιοκάστρου Παντελής 
Τσακίρης στην «Κ»

• Ιστορικό Πάρκο Ωραιοκάστρου

• Το Open Mall φέρνει νέο αέρα στην τοπική αγορά 
του Ωραιοκάστρου

• Το σχέδιο Ωραιόπολις «μεταμορφώνει» το 
Ωραιόκαστρο

• Λίμνη Ωραιοκάστρου

• Προπονητηρίο μαχητικών αθλημάτων

• Ο μαέστρος της Φιλαρμονικής Ορχήστρας του 
Δήμου Ωραιοκάστρου

Σελ. 12-14

15

16-17

18-19

20

21

22

ΕΔΏ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ: 
ΝΕΕΣ ΑΠΟΚΑΛΥΨΕΙΣ ΤΗΣ «Κ»
• ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΕΣ ΜΠΙΖΝΕΣ 
ΕΚΑΤΟΜΜΥΡΙΏΝ ΕΥΡΏ ΜΕΣΏ 
ΚΡΑΤΙΚΏΝ ΚΟΝΔΥΛΙΏΝ ΤΗΣ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ!
• ΓΝΏΡΙΖΟΥΝ ΤΑ ΕΡΓΑ ΤΗΣ ΚΥΡΙΑΣ 
Μ. ΣΥΡΔΑΡΗ, Η ΑΝΤΙΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ 
ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ ΚΥΡΙΑ Κ. ΖΏΓΡΑΦΟΥ ΚΑΙ 
Ο ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ Κ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 
ΑΠ. ΤΖΙΤΖΙΚΏΣΤΑΣ;
Σελ. 23
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Λιμάνι - Χαριλάου όλη η 
νοοτροπία της ελληνικής 
πολιτικής ζωής 
Τετάρτη μεσημέρι, η Δωδεκανήσου ελεύθερη 
η Σαλαμίνος κλειστή. Ένστολος της τροχαίας 
έδιωχνε τον κόσμο στην Πολυτεχνείου θέλοντας 
να «κόψει» την κίνηση από την Κουντουριώτου. 
Αγανακτισμένος ξαναπηγαίνω Κουντουριώτου 
μέσω … δικαστηρίων. Περισσότερο η περιέργεια 
με ωθούσε να δω ποιο στο καλό event οχλούσε 
την απογευματινή καθημερινότητά μου. Ο 
πρωθυπουργός  σίγουρα δε ήταν, ο Κασσελάκης 
ούτε καν, αλλά ακόμη κι αν επρόκειτο γι 
αυτούς τέτοια κινητοποίηση της αστυνομίας 
δε δικαιολογούνταν, παρέπεμπε περισσότερο 
σε Χόλιγουντ. Με τα πολλά στρίβω από το … 
στριπτιζάδικο και βρίσκομαι Κουντουριώτη. 
Δεύτερος ένστολος της ΔΙΑΣ με φρενάρει όπως 
και όλο το ρεύμα με κατεύθυνση ανατολικά… 
Αίφνης από την πύλη του λιμανιού βγαίνουν 
άλλοι δυο της ΔΙΑΣ ως προπομπός, ένα τουριστικό 
λεωφορείο  χωρίς διακριτικά, από πίσω μια 
λιμουζίνα με φιμέ τζάμια, άλλη δυο της ΔΙΑΣ 
οπισθοφυλακή και ένα περιπολικό. 
Πατάω γκάζι και προλαμβάνω την πομπή επί της 
Λ. Νίκης. Θέλω να δω ποιοι είναι στο λεωφορείο… 
Εχω μιαν υποψία αλλά η υπερβολική αστυνόμευση 
με παραξενεύει. Τελικώς, διακρίνω μπροστά και 
δίπλα στο παράθυρο το στεγνό πρόσωπο του 
προπονητή του Ολυμπιακού Μεντιλίμπαρ. Λίγο 
πιο δίπλα τον Ποντένσε και από πίσω του τον 
Φορτούνη σκεπτικό. Ω, ναι, όλα αυτά για την 
αποστολή του Ολυπιακού που κατευθυνόταν 
στο Χαριλάου για τον αγώνα με τον Αρη. 
«Ωραία, σκέφτομαι περίπου τον ίδιο προορισμό 
έχουμε». Στην λιμουζίνα δεν μπορούσα να δω. 
Εικάζω ότι θα ήταν κάποια από τα στελέχη της 
διοίκησης ενδεχομένως και ο Κούγιας. Όρκο δεν 
παίρνω πάντως, μέσα στο σκούρο τζάμι και στο 
μπροστινό κάθισμα του συνοδηγού πρόλαβα να 
διακρίνω μια σιλουέτα ανθρώπου … ασφαλείας. 
Εύσωμου.  Λογικό. 
Το παράλογο ήταν η πολυάριθμη δύναμη της 
ΔΙΑΣ, όπου έσπευδε να κόβει την κίνηση από τους

κάθετους παραδρόμους για να μην εμποδιστεί η 
διέλευση του λεωφορείου επί της παραλιακής. 
Μέτρησα τουλάχιστο 12 μέχρι την Ανθέων. 
Από εκεί και πέρα τους άφησα στη μιζέρια του 
ελληνικού ποδοσφαίρου ενός προϊόντος που 
υποβαθμίζεται παρά την ανάμειξη μερικών εκ 
των κροίσων ελλήνων επιχειρηματιών.
Τελικώς, ανακάλυψα  μέσα σε ένα εικοσάλεπτο 
άντε μισή ώρα και μια διαδρομή Λιμανιού- 
Χαριλάου όλη την νοοτροπία της ελληνικής 
πραγματικότητας που επεκτείνεται και σε όλους 
τους υπόλοιπους τομείς της πολιτικής, κοινωνικής, 
οικονομικής ακόμη και πνευματικής ζωής της 
Ελλάδας. Ενός αθηνοκεντρικού κεντρομόλου 
συστήματος αξιών, το οποίο εγκολπώθηκε 
εδώ και χρόνια χωρίς καμία φυγόκεντρη 
διάθεση κυρίως εκ μέρους της Πολιτείας και 
των κυβερνήσεων. Τα τελευταία χρόνια το 
πρόβλημα μεγεθύνεται.  Για τη μετάβαση μιας 
διαδρομής τεσσάρων χιλιομέτρων εντός πόλης 
της αποστολής του Ολυμπιακού, επιστρατεύτηκε 
ολόκληρη η δύναμη της ελληνικής αστυνομίας 
θαρρείς και επρόκειτο για τη συνοδεία του 
Πούτιν. Προφανώς και ζητήθηκε η προστασία 
της αποστολής μιας ομάδας, πιθανώς διότι τα 
στελέχη του Ολυμπιακού θα είχαν πληροφορίες 
περί αντάρτικου πόλεων. Ολόκληρη παραλιακή, 
όλο και κάποιος περιπατητής ή runner Σαλονικιός 
θα είχε τη διάθεση να προκαλέσει επεισόδιο. Όχι, 
έ;
Υποπολλαπλάσια σπουδή να επιδείκνυαν τα 
σώματα ασφαλείας μας πριν από μερικούς μήνες 
στη Νέα Φιλαδέλφεια, προφανώς δε θα είχαμε 
θρηνήσει κανένα θύμα από την επιδρομή των 
Κροατών χούλιγκανς. Πέραν όλων αυτών, τέτοιου 
είδους επιδείξεις ισχύος, αν δεν προκαλούν 
απαραίτητα μοιάζουν αποκρουστικκές. Τόσο 
αποκρουστικές όσο η αλαζονεία της κεντρικής 
εξουσίας απέναντι σε οποιαδήποτε πρωτοβουλία 
της περιφέρειας την οποία δεν πρόκειται ποτέ να 
αφήσει για να σηκώσει κεφάλι.

Ολόκληρη 
η ΔΙΑΣ 

επιστρατεύτηκε 
για να 

διασφαλίσει 
την ομαλή 

μετάβαση της 
αποστολής του 

Ολυμπιακού 
μέσα στους 

δρόμους της 
Θεσσαλονίκης 

λες και 
επρόκειτο 

για αντάρτικο 
πόλεων

του
Δημήτρη Δραγώγια
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Την πόρτα του Μεγάρου Μαξίμου θα 
περάσουν τη Δευτέρα στις 17:00 οι βουλευτές 
της ΝΔ από την Α΄και Β΄Περιφέρεια της 
Θεσσαλονίκης για να συναντηθούν με τον 
Κυριάκο Μητσοτάκη, ο οποίος θα τους δώσει 
κατευθύνσεις για την προεκλογική μάχη έως 
την κάλπη της 9ης Ιουνίου. Ο πρωθυπουργός 
αναθερμαίνει το κλίμα στην Κοινοβουλευτική 
Ομάδα και θα δει σταδιακά το σύνολο των 
βουλευτών.
Σε κάθε περίπτωση η συνάντηση με τους 
Θεσσαλονικείς βουλευτές έχει τις δικές της 
ιδιαιτερότητες, ειδικά με το θέμα της ψήφου 
που χάνει η ΝΔ προς τα δεξιά της και που στη 
Θεσσαλονίκη  αποτελεί «πονοκέφαλο»  για 
την Κυβέρνηση. Μάλιστα, όπως αναφέρουν 
στην «Κ» άνθρωποι που γνωρίζουν την 
ανθρωπογεωγραφία της πόλης και διεξάγουν 
μετρήσεις, δεν αποκλείεται η Ελληνική Λύση 
να φλερτάρει ακόμα και με τη δεύτερη θέση, 
απειλώντας να υποσκελίσει τον ΣΥΡΙΖΑ και το 
ΠΑΣΟΚ.
Σε ότι έχει να κάνει με το ακροατήριο των 
Σπαρτιατών, όπως μας έλεγαν, αυτό είναι 
σαφώς εκτός των πολιτικών στοχεύσεων 
της Κυβέρνησης. Το ούτε καν 1,5 % που 
καταγράφει στις δημοσκοπήσεις  αποδεικνύει 
την πολιτική του εξαΰλωση ενώ δεν φαίνεται 
να ενισχύεται από τυχόν διαρροές της ΝΔ.

«ΣΚΛΗΡΌ ΡΌΚ» ΜΗΤΣΌΤΆΚΗ
ΜΈΧΡΙ ΤΙΣ ΈΥΡΩΈΚΛΌΓΈΣ

Ρεπορτάζ
ΦΕΝΙΑ ΚΛΙΑΤΣΗ 

 Έτσι σύμφωνα με πληροφορίες ο δρόμος που 
θα ακολουθηθεί θα είναι καθαρά εκείνος της 
μετωπικής σύγκρουσης απέναντι, όπως μας 
ανέφεραν, στους «πολιτικούς απατεώνες» που 
τάζουν συντάξεις των 3.000 ευρώ, δικαιολογούν 
τα χαστούκια μέσα στις εκκλησίες και προτρέπουν 
τους βουλευτές που ψήφισαν την ισότητα των 
ομόφυλων ζευγαριών στον πολιτικό γάμο να 
μην μεταβούν στους ιερούς ναούς τις ημέρες του 
Πάσχα καλλιεργώντας τη βία και τον διχασμό.
Μέσα στις επόμενες πέντε εβδομάδες λοιπόν οι 
βουλευτές της ΝΔ πρέπει να βγουν συντεταγμένα 
στην κοινωνία, βάζοντας στην άκρη προσωπικές 
ατζέντες και πολιτικές, επικοινωνώντας στους 
πολίτες τις μεταρρυθμίσεις που προωθήθηκαν 
και προωθούνται τόσο για τη βελτίωση της 
καθημερινότητας όσο και για την τόνωση της 
αναπτυξιακής πορείας της χώρας. 
Η κυβέρνηση επενδύει στα ζητήματα που 
αφορούν την καθημερινότητα των πολιτών και 
αναμένεται να σηκώσει το γάντι που πέταξε ο 
ΣΥΡΙΖΑ, αμέσως μετα το Πάσχα, για τη διεξαγωγή 
προ ημερησίας συζήτηση στη Βουλή με θέμα την 
οικονομία και την ακρίβεια.

Περιοδείες και στις 13 Περιφέρειες ξεκινάει 
ο Μητσοτάκης

Ο πρωθυπουργός μετά το Πάσχα σχεδιάζει 
περιοδείες σε όλη την Ελλάδα. Με το βλέμμα 
στραμμένο στους πολίτες που πικράθηκαν από 
επιλογές ή και λάθη που ενδεχομένως να έγιναν. 
Ο Κυριάκος Μητσοτάκης θέλει να έρθει ο ίδιος σε 
επαφή με όσο το δυνατόν περισσότερους πολίτες 
και να εξηγήσει γιατί είναι σημαντικό η Ν.Δ. να 
διατηρήσει την εμπιστοσύνη τους και να βγει 
ισχυρή από τις κάλπες των ευρωεκλογών.

Στο μεταξύ μπροστά στη μάχη μπαίνουν και 
κορυφαία στελέχη της κυβέρνησης, που θα 
αναλάβουν να «τρέξουν» σε  συγκεκριμένες 
περιφέρειες, με στόχο το καλύτερο δυνατό 
εκλογικό αποτέλεσμα. Η επιλογή των 
προσώπων που έγινε  δεν θεωρείται τυχαία. 
Στις περιφέρειες της Βόρειας Ελλάδας ,όπου 
υπάρχει ενίσχυση κομμάτων που κινούνται στα 
δεξιά -Πέλλα, Κιλκίς, Ημαθία, Χαλκιδική- έχουν 
«χρεωθεί» υπουργοί που είναι δημοφιλείς σε 
ένα παραδοσιακό ακροατήριο του κόμματος. Για 
παράδειγμα ο Νίκος Δένδιας θα αναλάβει την 
Κεντρική Μακεδονία  ο Άδωνις Γεωργιάδης την 
Δυτική  Μακεδονία και ο Χρήστος Σταϊκούρα την 
περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης.
 
 
 

Στο Μαξίμου τη Δευτέρα οι 
βουλευτές της Θεσσαλονίκης
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Έξι εβδομάδες μας χωρίζουν από τις ευρωκάλπες 
της 9ης Ιουνίου με το ΠΑΣΟΚ πλέον να ξεδιπλώνει 
όλη την προεκλογική του βεντάλια. 
Μετά από τον σχηματισμό ενός ευρωψηφοδελτίου 
με έμπειρα και δυνατά πρόσωπα αλλά και νεότερα 
που σηματοδοτούν την ανανέωση του πολιτικού 
δυναμικού του κόμματος, ο Νίκος Ανδρουλάκης 
έθεσε και τα δικά του πολιτικά διλήμματα των 
εκλογών. Βασικός άξονας αυτών είναι ποιον θα 
επιλέξουν οι ψηφοφόροι για αντίπαλο του Κυριάκου 
Μητσοτάκη. 
Ποιος θα είναι ο αρχηγός της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης μετά τις ευρωεκλογές και ποιος θα 
πάρει την εντολή ενοποίησης της Κεντροαριστεράς. 

Ο πόλεμος και οι προτιμήσεις 

Στο επιτελείο του προέδρου του ΠΑΣΟΚ τονίζουν 
πως τόσο το κόμμα αλλά και περισσότερα ο ίδιος 
ο Νίκος Ανδρουλάκης δέχονται έναν πόλεμο από το 
Μέγαρο Μαξίμου. 

«Δεν με θέλει ο   
  Μητσοτάκης»

ΤΟ ΣΙΏΠΗΤΗΡΙΟ 
ΚΑΙ ΤΟ ONE 
MAN SHOW 

Του Δημήτρη Συρμάτση

Στον ΣΥΡΙΖΑ από το συνέδριο 
και μετά υπάρχει ένα ιδιότυπο 
"σιωπητήριο" των στελεχών 
που διαφωνούν με την 
τακτική Κασσελάκη. Λίγες 
έως ανύπαρκτες οι φωνές 
αντίθεσης μπροστά στην μάχη 
των ευρωεκλογών.

Αυτό βέβαια δεν θα συνεχιστεί 
και μετά τις εκλογές όποιο 
κι αν είναι το εκλογικό 
αποτέλεσμα. Ο Στέφανος 
Κασσελάκης θα δεχθεί 
κριτική για τις απόψεις του 
ακόμα κι αν πάρει 20%.
 
Κανείς δεν γνωρίζει αν 
θα υπάρξει ένα κύμα 
αποχωρήσεων καθώς αυτό 
εξαρτάται και από την 
δυναμική των υπολοίπων 
κομμάτων. Πολλά στελέχη 
θα σκεφτούν δεύτερη και 
τρίτη φορά να αποχωρήσουν 
αν πχ η Νέα Αριστερά δεν 
πιάσει το 3% ή ναυαγήσουν 
οι προσπάθειες ενοποίησης 
της Κεντροαριστεράς. 

Πάντως ούτε αυτή τη φορά 
θα νοιάξει πραγματικά τον 
Στέφανο Κασσελάκη ο οποίος 
έχει ξεκινήσει την ολική 
μετάλλαξη του κόμματος 
σε έναν σχηματισμό που 
ταιριάζει με το δικό του 
ταμπεραμέντο καθώς όλα 
μοιάζουν πλέον με ένα one 
man show. 

Το δόγμα του Νίκου Ανδρουλάκη για τις ευρωεκλογές. 
Το δύσπιστο ακροατήριο και η επόμενη μέρα. 

Στο ΠΑΣΟΚ βλέπουν ότι και λεκτικές - πολιτικές 
γκάφες να κάνει ο Στέφανος Κασσελάκης δεν θα 
προκαλέσει πολιτικές ανατροπές καθώς θα υπάρξει 
μια επικοινωνιακή κίνηση που θα τις επισκιάσει στο 
τέλος. 
Απάντηση στο υπάρχων σκηνικό είναι η "κάθοδος 
στο λαό" και η αφύπνιση πολιτικού ακροατηρίου 
που επιζητεί εδώ και καιρό την ολική επαναφορά 
του ΠΑΣΟΚ ως κόμμα εξουσίας. 

Η επόμενη μέρα 

Τέλος, αυτή η τακτική του Νίκου Ανδρουλάκη 
αποσκοπεί και στις διεργασίες της επόμενης μέρας 
μετά τις εκλογές. 
Είτε με ένα καλό αποτέλεσμα είτε με ένα λιγότερο 
καλό (το ΠΑΣΟΚ θα πάρει τουλάχιστον +50% από το 
ποσοστό των ευρωεκλογών του 2019) η συζήτηση 
θα ξεκινήσει τόσο για την αρχηγία του κόμματος όσο 
και για την ενοποίηση της Κεντροαριστεράς.
Εκεί ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ θα ξαναφωνάξει "παρών" 
αναλαμβάνοντας όλες τις σχετικές πρωτοβουλίες 
προκαλώντας όποιους δελφίνους υπάρξουν. 

Γράφει ο
Δημήτρης Συρμάτσης

Υποστηρίζουν ότι στο πρόσωπο του Νίκου 
Ανδρουλάκη ο Κυριάκος Μητσοτάκης βλέπει τον 
μοναδικό του πολιτικό αντίπαλο και για αυτό ευνοεί 
με τις κινήσεις του, φανερές και μυστικές, την 
ελεγχόμενη μεν άνοδο τόσο της ακροδεξιάς αλλά 
και την υπερπροβολη του Στέφανου Κασσελάκη. 
Στην Χαριλάου Τρικούπη είναι πεπεισμένοι ότι 
το ΠΑΣΟΚ είναι το μοναδικό κόμμα που κάνει 
αντιπολίτευση και μάλιστα επιτυχημένη όπως λένε 
αλλά αυτό δεν μπορεί να αναγνωριστεί από τους 
πολίτες λόγω της κυριαρχίας σε όλα τα επίπεδα της 
Νέας Δημοκρατίας. 

Δύσπιστοι οι ψηφοφόροι 

Σύμφωνα με τις δημοσκοπήσεις πάντως μέχρι 
στιγμής το αφήγημα του προέδρου του ΠΑΣΟΚ δεν 
συγκινεί τους ψηφοφόρους. 
Απο τη μια η προτίμηση ενός κοινού - που κανείς δεν 
ξέρει αν θα πάει να ψηφίσει τελικά - στον Στέφανο 
Κασσελάκη και από την άλλη μια διαρροή προς το 
κόμμα Λοβέρδου που μπορεί να του στερήσει ακόμα 
και ένα 3%. 
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ΚΑΛΕΝΤΑΡΙ ΜΑΐΟΥ - ΠΟΙΕΣ 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΕΣ ΞΕΚΛΕΙΔΩΝΟΥΝ
4 ΕΡΓΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΑΓΓΕΛΟΥΔΗ
Ως ιδιαίτερα καθοριστικός μήνας για την πορεία 
ανοικτών «μετώπων» της Θεσσαλονίκης 
κρίνεται ο Μάιος. Μέσα στο μήνα αναμένονται 
σημαντικές εξελίξεις γύρω από την πολύπαθη 
Πλατεία Ελευθερίας και την επέκταση της 
πεζοδρόμησης της Αγίας Σοφίας, σχετικά με το 
ωράριο φορτοεκφορτώσεων ώστε να μπει μια 
«τάξη» στους δρόμους της πόλης και να δοθούν 
ανάσες ανακούφισης στο κυκλοφοριακό, αλλά 
και τι «μέλι γενέσθαι» με το καλντερίμι της 
Ελένης Ζωγράφου. 
Η δημοτική αρχή του Στέλιου Αγγελούδη έχει 
ανοίξει και τα τέσσερα ζητήματα από την αρχή 
της θητείας και πλέον αναμένονται οι εξελίξεις. 
Ειδικότερα για την Πλατεία Ελευθερίας και τη 
μετατροπή της σε Πάρκο Μνήμης ο διαγωνισμός 
για την ανάπλαση έχει προκηρυχθεί και οι 
ενδιαφερόμενες εταιρείες θα μπορούν να 
καταθέσουν τις προτάσεις τους μέχρι τις 14 
Μαΐου. 
Αμέσως μετά οι προτάσεις αυτές θα αξιολογηθούν 
ώστε να αναδειχθεί ο εργολάβος που θα αναλάβει 
την εκτέλεση του έργου που ξεκίνησε επί 
διοίκησης Μπουτάρη, στη συνέχεια «πάγωσε» 
επί Ζέρβα και αρχίζει εκ νέου. Η ηλεκτρονική 
αποσφράγιση των προσφορών θα γίνει στις 
16 Μαΐου από την Επιτροπή Διαγωνισμού με 
κριτήριο για την ανάθεση της σύμβασης τη πλέον 
συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά 
με τη χαμηλότερη τιμή.
Η εκτιμώμενη αξία του έργου ανέρχεται σε 
6.854.838,71 ευρώ, χωρίς το ΦΠΑ, με τη 
χρηματοδότηση να είναι εξασφαλισμένη από 
το «Πράσινο Ταμείο» καθώς προηγήθηκαν οι 
απαραίτητες κινήσεις από τον κ.Αγγελούδη.
Παράλληλα, θα γίνει αγώνας δρόμου από τις 
υπηρεσίες του δήμου ώστε μέχρι το τέλος Μαΐου 
να προλάβει να προχωρήσει η δημοπράτηση 
σ’ ένα ακόμη σημαντικό έργο που θα δώσει 
άλλον «αέρα» στην πόλη. Πρόκειται για την 
επέκταση της πεζοδρόμησης της Αγίας Σοφίας, 
στο κομμάτι από την Τσιμισκή μέχρι και την 
παραλιακή Λεωφόρο Νίκης με χρηματοδότηση 
που αναμένεται επίσης από το «Πράσινο Ταμείο».

Ο γόρδιος δεσμός των 
φορτοεκφορτώσεων που ταλαιπωρεί 
τη Θεσσαλονίκη

Τον γόρδιο δεσμό των φορτοεκφορτώσεων 
επιθυμεί να λύσει μέχρι τα μέσα Μαΐου η 
δημοτική αρχή. Το θέμα αναμένεται να έρθει 
προς έγκριση στο δημοτικό συμβούλιο μετά από 
μακρά διαβούλευση με τη συμμετοχή όλων των 
εμπλεκομένων φορέων της Θεσσαλονίκης. 
Οι κυκλοφοριακές συνθήκες που επικρατούν 
στην πόλη, σε συνδυασμό με τις εργασίες 
κατασκευής του Flyover στην περιφερειακή 
οδό, καθιστούν απαραίτητη τη λήψη άμεσων 
αποφάσεων με στόχο να διευκολυνθεί η 
καθημερινότητα των καταστηματαρχών και των 
πολιτών. 

«Θέλουμε να στηρίξουμε την αγορά του κέντρου. Η 
φορτοεκφόρτωση καθ’ όλη τη διάρκεια του 24ωρου 
δημιουργεί προβλήματα. Κοινός στόχος είναι να γίνει 
η ζωή του πολίτη πιο εύκολη και ο επαγγελματίας 
να έχει πιο παραγωγική δραστηριότητα» δηλώνει ο 
δήμαρχος Θεσσαλονίκης, Στέλιος Αγγελούδης.

‘Οπως τόνισε ο δήμαρχος το θέμα του ωραρίου 
φορτοεκφόρτωσης αναμένεται να λήξει μέχρι τις 15 - 
20 Μαΐου, οπότε και η πρόταση της δημοτικής αρχής 
θα τεθεί προς έγκριση στο δημοτικό συμβούλιο. «Θα 
στηρίζεται σε μεγάλο βαθμό στο βραδινό ωράριο 
φορτοεκφόρτωσης που είχε ψηφιστεί την περίοδο 
2018 - 2019 με ελαφρές διαφοροποιήσεις»

‘Ηρθε η ώρα της «πολύπαθης» Ελένης 
Ζωγράφου

Είναι, ίσως, ο δρόμος που έχει γίνει ο «φόβος και 
ο τρόμος» για τα αυτοκίνητα, τα δίκυκλα και τα 
ασθενοφόρα. Πρόκειται για το καλντερίμι της Ελένης 
Ζωγράφου που «ενώνει» την οδό Κασσάνδρου, δια 
μέσω του νοσοκομείου «Άγιος Δημήτριος» με την 
Άνω Πόλη και το οποίο αποφεύγουν οι οδηγοί όπως 
«ο διάλογος το λιβάνι» μετά την ανάπλαση και την 
αποκατάσταση του με τους κυβόλιθους.

Κι αυτό γιατί από τους κραδασμούς δημιουργούνται 
προβλήματα στα αυτοκίνητα και παράλληλα 
είναι μεγάλη η ταλαιπωρία για τους ασθενείς που 
οδηγούνται στο νοσοκομείο. Ο συγκεκριμένος 
δρόμος ήταν από τα πιο έντονα παράπονα των 
πολιτών την προεκλογική περίοδο.

‘Ετσι, τα συνεργεία του δήμου Θεσσαλονίκης αμέσως 
μετά το Πάσχα θα μετακομίσουν στον συγκεκριμένο 
δρόμο προκειμένου να γίνει μια προσπάθεια 
επίστρωσης με ειδικό τσιμεντοκονίαμα. «Με τον 
τρόπο αυτό θα επιχειρήσουμε να δούμε εάν θα 
καλυφθούν τα κενά και θα μειωθούν οι κραδασμοί», 
υπογράμμισε ο κ.Αγγελούδης.

Οι εξελίξεις για την 
Πλατεία Ελευθερίας, 
την επέκταση της 
πεζοδρόμησης της 
Αγίας Σοφίας, τις 
φορτοεκφορτώσεις και 
το καλντερίμι στην Ελένη 
Ζωγράφου

Ρεπορτάζ
Αναστασία Καρυπίδου
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Την «Ημέρα Καριέρας» διοργανώνει σήμερα, 
Σάββατο 27 Απριλίου, η Δημόσια Υπηρεσία 
Απασχόλησης (ΔΥΠΑ) στη Θεσσαλονίκη με έμφαση 
στην ψηφιακή οικονομία. Στην εκδήλωση θα 
πάρουν μέρος περισσότερες από 40 επιχειρήσεις 
του χώρου της τεχνολογίας οι οποίες αναζητούν 
ανθρώπινο δυναμικό για 500 θέσεις εργασίας. Οι 
ειδικότητες ξεπερνούν τις 30 μεταξύ των οποίων 
ηλεκτρολόγοι μηχανικοί, μηχανική Η/Υ, απόφοιτοι 
θετικών επιστημών με γνώσεις προγραμματισμού, 
επιστήμονες πληροφορικής, σύμβουλοι υποστήριξης 
πελατών, προγραμματιστές λογισμικού, απόφοιτοι 
οικονομικών, αναλυτές δεδομένων, σύμβουλοι 
επιχειρήσεων, τεχνικοί επισκευής κινητών και 
υπολογιστών, υπάλληλοι τηλεφωνικών πωλήσεων 
και πωλητές καταστημάτων.

Οι πολίτες που θα προσέλθουν θα έχουν τη δυνατότητα 
να συνομιλήσουν απευθείας, χωρίς προκαθορισμένο 
ραντεβού, με στελέχη επιχειρήσεων και να 
ενημερωθούν από εξειδικευμένους εργασιακούς 
συμβούλους της Μονάδας Εξυπηρέτησης Μεσαίων 
και Μεγάλων Επιχειρήσεων (ΜΕΜΜΕ) για τις δράσεις 
και υπηρεσίες της ΔΥΠΑ. Παράλληλα, οι εκπρόσωποι 
των επιχειρήσεων θα έχουν τη δυνατότητα να 
υλοποιήσουν επιτόπιες αρχικές συνεντεύξεις 
εργασίας και να συγκεντρώσουν βιογραφικά, ώστε 
να καλύψουν τις αυξημένες ανάγκες σε ανθρώπινο 
δυναμικό.

Οι Ημέρες Καριέρας αποτελούν μέρος των 
δράσεων και εκδηλώσεων της Δημόσιας Υπηρεσίας 
Απασχόλησης, οι οποίες υλοποιούνται με στόχο την 
άμεση και αποτελεσματική σύζευξη της προσφοράς 
και της ζήτησης στην αγορά εργασίας. Στα δύο χρόνια 
της επιτυχημένης δράσης περισσότεροι από πέντε 
χιλιάδες άνεργοι έχουν καταφέρει να βρουν εργασία 
σε επιχειρήσεις υψηλού επιπέδου και κύρους και 
να ξεκινήσουν μία επιτυχημένη καριέρα. Σύμφωνα 
με τον διοικητή της ΔΥΠΑ, Σπύρο Πρωτοψάλτη, «η 
Δημόσια Υπηρεσία Απασχόλησης έχει μπει πλέον σε 
μία εξωστρεφή και δυναμική τροχιά, που στοχεύει 
στην παροχή σύγχρονων και αποτελεσματικών 
υπηρεσιών προς τους πολίτες που αναζητούν εργασία 
και προς τις επιχειρήσεις που ψάχνουν προσωπικό».

Η εκδήλωση διοργανώνεται στο πλαίσιο της 4ης 
Διεθνούς Έκθεσης - Συνεδρίου Ψηφιακής Τεχνολογίας 
& Καινοτομίας «BEYOND 2024» και πραγματοποιείται 
στο Διεθνές Εκθεσιακό & Συνεδριακό Κέντρο, από 
τις 10:00 έως τις 18:00. Η συμμετοχή είναι δωρεάν 
για όλους τους ενδιαφερόμενους που αναζητούν 
εργασία. Το σύνολο των ειδικοτήτων για τις οποίες 
υπάρχει προσφορά θέσεων εργασίας βρίσκεται στην 
ιστοσελίδα: https://www.dypa.gov.gr/psifiaki-oi-
konomia-thessaloniki-27-aprilioy-2024-eidikotites

Η "Ημέρα Καριέρας" της ΔΥΠΑ αφιερωμένη
στην ψηφιακή τεχνολογία

40 ΈΠΙΧΈΙΡΗΣΈΙΣ 
ΆΝΆΖΗΤΌΥΝ 500 
ΈΡΓΆΖΌΜΈΝΌΥΣ ΣΤΗ 
ΘΈΣΣΆΛΌΝΙΚΗ

ΚΑΡΔΙΑ ΜΟΥ ΜΗΝ ΑΝΗΣΥΧΕΙΣ
Όλες τους είναι κάθετες: Εάν το θέλεις 
πολύ, μπορείς να τα καταφέρεις. Μην κάνεις 
εκπτώσεις στις  επιθυμίες σου.
Οι δύο εξ αυτών που κάνουν επεμβατική 
καρδιολογία αναφέρουν στατιστικά για το πόσο 
λίγες γυναίκες ασχολούνται με τα επεμβατικά 
λόγω ακτινοβολίας. Η Τρίτη που ασκεί ιδιωτικό 
επάγγελμα περιγράφει πόσο δύσκολο είναι να 
κλείσει το ιατρείο λόγω εγκυμοσύνης. Τι να 
πεις στους πελάτες σου, τώρα είμαι έγκυος 
και δεν μπορώ; Η τέταρτη έμεινε έγκυος στην 
ειδικότητα. Κόλλησε ταυτόχρονα και κορονοιό. 
Παρόλα αυτά τα κατάφερε. Βέβαια το σκέφτεται 
για να κάνει και δεύτερο. Πολλή η πίεση, 
πολλές οι ευθύνες, λίγες οι ώρες της μέρας.Η 
τελευταία είναι και η μεγαλύτερη. Γλυκύτατη, 
εξιστορεί τα ατού των γυναικών γιατρών έναντι 
των αντρών.
Οι γυναίκες είναι πιο συντηρητικές, πιο 
αναλυτικές, πιο προσεχτικές, τα ψειρίζουν 
όλα και δεν αφήνουν τίποτα να πέσει κάτω. 
Τις ρωτάω εάν αντιμετωπίζουν δυσπιστία από 
άντρες και γυναίκες ασθενείς. 

Είμαι στο συνέδριο new trends in cardiolo-
gy 2024 μετά από πρόσκληση του προέδρου 
της επιστημονικής επιτροπής του κ. Αντώνη 
Ζιάκα. Συντονίζω ένα πάνελ με 5 γυναίκες 
καρδιολόγους με τίτλο «Η γυναίκα στην 
καρδιολογία». 
Όπως κάθε αντίστοιχη φορά έχω ήδη κάνει την 
έρευνα μου για το θηλυκό του καρδιολόγος. 
Ο μεγάλος σύμβουλος μου, ο ξάδερφος 
μου Τάσος Καπλάνης που διδάσκει στο ΑΠΘ 
μου αναφέρει πως και το καρδιολόγα και το 
καρδιολογίνα είναι σωστά. Ένα γκουγκλάρισμα 
μου βγάζει αποτελέσματα για τα δύο θηλυκά 
που μετριούνται στο δάκτυλο του ενός χεριού.
Οι καρδιολογίνες μου έχουν έντονη 
προσωπικότητα και είναι εξαιρετικά 
επιτυχημένες στη δουλειά τους. Στις 
τοποθετήσεις τους περιγράφουν πώς έκαναν 
παιδιά κατά τη διάρκεια της ειδικότητας, πώς 
έφυγαν ακόμα και στο εξωτερικό με τα παιδιά 
τους μωρά, πώς έκαναν το διδακτορικό τους 
με τα παιδιά να μπουσουλάνε, πώς πήγαιναν 
στα συνέδρια θηλάζοντας. 

Μου λένε όλες πως πολύ συχνά δεν τις 
αποκαλούν ‘γιατρέ» όπως τους άντρες 
συναδέλφους. Πολύ συχνά όταν εξετάζουν ο[ 
ασθενής τις ρωτάει πότε θα έρθει ο γιατρός. 
Όμως- και αυτό είναι το αισιόδοξο, αυτό 
συμβαίνει με τις άλλες γενιές. Οι νέοι ούτε καν 
που ασχολούνται. 
Αφήνω για το τέλος μία ατάκα από την 
παρουσίαση μίας από αυτές που έγραφε πως 
οι γυναίκες γιατροί δεν είναι καλύτερες από 
τους άντρες γιατρούς, και οι άντρες γιατροί 
δεν είναι καλύτεροι από τις γυναίκες γιατρούς. 
Υπάρχουν καλοί και κακοί γιατροί. Απλά οι 
γυναίκες έχουν μεγάλη καρδιά. 

Υ.Γ. Ανατομικά η καρδιά μας είναι μικρότερη. 
Αλλά κάνει θαύματα. 

•Η Σύνθια Σάπικα είναι διευθύντρια ειδήσεων της 
ΕΡΤ 3ΓΡΑΦΕΙ Η 

ΣΥΝΘΙΑ ΣΑΠΙΚΑ*
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το τσακ πρόλαβαν, αστυνομικοί της Ασφάλειας 
Θεσσαλονίκης, την έκρηξη αυτοσχέδιων 
εμπρηστικών- εκρηκτικών μηχανισμών που 

επιχείρησαν να πυροδοτήσουν νεαροί έξω από πολυκατοικία 
στην περιοχής Καλαμαριάς, τον Μάιο του 2020. Για την 
εμπλοκή τους στην υπόθεση συνελήφθησαν δύο άνδρες που 
αναμένεται να καθίσουν στο εδώλιο του κατηγορουμένου.
Ο πρώτος κατηγορείται για  απόπειρα έκρηξης από την οποία 
προέκυψε κίνδυνος για άνθρωπο, κατοχή εκρηκτικών υλών, 
βία κατά υπαλλήλων, απείθεια και για συμμορία. Ο δεύτερος 
κατηγορείται για κατοχή εκρηκτικών υλών, απείθεια, κατοχή 
ναρκωτικών για ιδία χρήση, παράνομη οπλοκατοχή, απλή 
συνέργεια σε απόπειρα έκρηξης από την οποία προέκυψε 
κίνδυνος για άνθρωπο και για συμμορία.

Η ποινική δίωξη εις βάρος τους ασκήθηκε μετά την 
προανάκριση που διενήργησε η υποδιεύθυνση Κρατικής 
Ασφάλειας Θεσσαλονίκης και την προκαταρκτική εξέταση 
που ακολούθησε. Οι δύο κατηγορούμενοι απολογήθηκαν 
και αφέθηκαν ελεύθεροι με περιοριστικούς όρους ενώ 
πρόσφατα παραπέμφθηκαν να δικαστούν σε Μικτό Ορκωτό 
Δικαστήριο, με βούλευμα του Συμβουλίου Πλημμελειοδικών 
Θεσσαλονίκης.

Παρακολούθηση από αστυνομικούς
 
Σύμφωνα με το κατηγορητήριο, μεσημεριανές ώρες της 
13ης Μαΐου 2020, εντοπίστηκε τυχαία από αστυνομικούς του 
Τμήματος Προστασίας του Κράτους και του Δημοκρατικού 
Πολιτεύματος της Ασφάλειας Θεσσαλονίκης, ο πρώτος 
κατηγορούμενος ο οποίος κινείτο γύρω από οικοδομικό 

τετράγωνο, στην περιοχή της Καλαμαριάς, επιβιβαζόμενος 
σε ΙΧ αυτοκίνητο συνιδιοκτησίας του. Η περιοχή τέθηκε 
σε επιτήρηση.Το βράδυ της 26ης Μαΐου, οι αστυνομικοί 
τον εντόπισαν σε κεντρική οδό της Θεσσαλονίκης, όπου  
συναντήθηκε με τον δεύτερο κατηγορούμενο. Ο τελευταίος, 
στις 4 τα ξημερώματα της 27ης Μαΐου, εθεάθη να κινείται με 
ποδήλατο στην περιοχή της Καλαμαριάς και να παρατηρεί 
εξαώροφη  οικοδομή. Μετά από τρία λεπτά εμφανίστηκε 
και ο πρώτος, μαζί με άλλο άτομο, και κινήθηκε προς 
συγκεκριμένη οικοδομή.

Σε απόσταση περίπου 18 μέτρων από την είσοδο του 
κτηρίου,  ενεργώντας από κοινού με άγνωστο συνεργό 
του, άφησε στο έδαφος ένα σακίδιο πλάτης και έβγαλε 
από μέσα δύο αυτοσχέδιους εμπρηστικούς μηχανισμούς 
(ο ένας ήταν και εκρηκτικός). Αποτελούνταν, ο ένας, από 
συσκευασία με τεμάχια παραφίνης, δύο ενσωματωμένα  
κεράκια γενεθλίων, ένα φιαλίδιο βουτανίου (γκαζάκι). Και 
ο άλλος, από μια πλαστική φιάλη με άγνωστη διάφανη 
ουσία, στο πώμα της οποίας ήταν προσαρμοσμένα τέσσερα 
κεράκια γενεθλίων και μια κροτίδα με φυτίλι. Όλα ήταν 
προσαρμοσμένα μεταξύ τους με κολλητική ταινία.

Όπως αναγράφεται στο παραπεμπτικό βούλευμα, ο 
31χρονος (σήμερα) άνδρας επιχείρησε να  ενεργοποιήσει 
τους δύο μηχανισμούς, θέτοντας φωτιά με γυμνή φλόγα. 
Τότε επενέβησαν οι αστυνομικοί και κατάφεραν να τον  
ακινητοποιήσουν σε απόσταση 300 μέτρων ενώ ο συνεργός 
του κατάφερε να διαφύγει.   Ο συλληφθείς απώθησε  και 
κλώτσησε τους αστυνομικούς προκειμένου να αποφύγει τη 
σύλληψη.

Γύρω στις 9 το πρωί της ίδια μέρας εντοπίστηκε και 
32χρονος (σήμερα) άνδρας ο οποίος κατηγορείται για το 
ίδιο περιστατικό.  
 
Έρευνες σε σπίτια
 
Στη συνέχεια  πραγματοποιήθηκαν έρευνες στα σπίτια 
τους.  Στην κατοχή του δεύτερου βρέθηκαν μικροποσότητα 
χασίς και τέσσερις πυροτεχνικές κατασκευές (κροτίδες)  
όμοιες με αυτή που υπήρχε στον αυτοσχέδιο εμπρηστικό 
μηχανισμό της Καλαμαριάς. Ακόμη εντοπίστηκαν και 
κατασχέθηκαν μια χειροβομβίδα- δακρυγόνο, ένα σπρέι 
πιπεριού και μια μεταλλική σφεντόνα με τρία  μπουλόνια. 
Κατά την σύλληψη τους οι  δύο συλληφθέντες αρνήθηκαν 
να δώσουν τα δακτυλικά τους αποτυπώματα.  

Οι κατηγορούμενοι αρνούνται τις αποδιδόμενες σ’ αυτούς 
κατηγορίες, υποστηρίζοντας ότι δεν συναντήθηκαν το βράδυ 
της 26ης Μαΐου  2020. Ο δεύτερος ισχυρίστηκε ότι δεν 
βρισκόταν στην Καλαμαριά το επίδικο ξημέρωμα. Ακόμη, 
είπε ότι  υπέστη πλάνη ως προς τη νομιμότητα της κατοχής 
των κροτίδων που είχε προμηθευτεί μέσω διαδικτύου, ότι 
δεν γνώριζε την επικινδυνότητα της χειροβομβίδας- αερίου 
που βρέθηκε στο σπίτι του ενώ επισήμανε ότι δεν κατείχε 
εκρηκτικές ύλες από κοινού με τον πρώτο κατηγορούμενο.
Η συνάντηση των δύο κατηγορουμένων το επίδικο βράδυ 
προέκυψε από βιντεοληπτικό υλικό που αποτυπώθηκε από 
κάμερες καταστημάτων, σε ακτίνα 300 μέτρων από τον 
τόπο του συμβάντος.   

Σ

ΑΠΕΤΡΕΨΑΝ ΤΟ 
«ΠΥΡ» ΣΕ ΓΚΑΖΑΚΙ

Δύο άνδρες παραπέμφθηκαν να δικαστούν για κατοχή εκρηκτικών υλών και για 
απόπειρα έκρηξης έξω από οικοδομή της Καλαμαριάς  

Ρεπορτάζ
Βασίλης Παπαναστασούλης



Ο δήμαρχος του Δήμου Ωραιοκάστρου 
Παντελής Τσακίρης στην «Κ»
Συνεχίζουμε ακόμη πιο δυναμικά στη 
νέα μας θητεία

Ιστορικό Πάρκο Ωραιοκάστρου: 
Ψηφίδες της ιστορίας ενώνονται μέσω 
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Θεσσαλονίκη: 
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Το σχέδιο Ωραιόπολις 
«μεταμορφώνει» το Ωραιόκαστρο

Λίμνη Ωραιοκάστρου: 
Ένας μικρός κρυμμένος παράδεισος 
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Ο δήμαρχος του Δήμου Ωραιοκάστρου 
Παντελής Τσακίρης στην «Κ»

ΣΥΝΕΧΙΖΟΥΜΕ 
ΑΚΟΜΗ ΠΙΟ 
ΔΥΝΑΜΙΚΑ ΣΤΗ ΝΕΑ 
ΜΑΣ ΘΗΤΕΙΑ

ΟΡΑΜΑΤΙΖΟΜΑΙ 
ΕΝΑΝ ΔΗΜΟ 

ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ 
ΣΥΓΧΡΟΝΟ, ΠΙΟ 

ΑΝΘΡΩΠΙΝΟ, 
ΕΝΑΝ ΤΟΠΟ ΟΠΟΥ 

ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ 
ΑΞΙΖΕΙ ΚΑΠΟΙΟΣ 

ΝΑ ΖΕΙ

''



13

ΑΦ
ΙΈΡΩ

Μ
Α

στο Δήμο Ωραιοκάστρου
Με «ανοιχτά χαρτιά» παίζει ο δήμαρχος 
Ωραιοκάστρου, Παντελής Τσακίρης, σε 
συνέντευξη του στην εφημερίδα «Karfitsa», 
αναλύοντας όλα όσα έχει πράξει η διοίκησή του 
και ξεδιπλώνοντας μελλοντικά σχέδια και πώς 
οραματίζεται τον δήμο του. 

Ο δήμαρχος δηλώνει ικανοποιημένος από την 
έως τώρα πορεία της δημοτικής αρχής στα 
ζητήματα της καθημερινότητας ενώ στέκεται 
ιδιαίτερα στην ασφάλεια των πολιτών, τη 
διαχείριση των αδεσπότων αλλά και την 
αναβάθμιση του τόπου μέσω της δημιουργίας 
Open Mall.

- Δήμαρχε, εάν σας ζητήσω να κάνετε ένα 
σύντομο απολογισμό των πρώτων μηνών 
της δεύτερης θητείας τι θα απαντούσατε; 
Είστε ικανοποιημένος ή μπορούσαν να γίνουν 
περισσότερα πράγματα;
Τον περασμένο Οκτώβριο οι πολίτες 
αναγνώρισαν με την ψήφο τους το έργο που 
κάναμε την προηγούμενη τετραετία και μάς 
εμπιστεύτηκαν ξανά για να συνεχίσουμε. 
Στη δεύτερη θητεία συνεχίζουμε ακόμη πιο 
δυναμικά να δίνουμε την δύσκολη μάχη για την 
βελτίωση της ποιότητας ζωής των δημοτών μας 
και την αναβάθμιση του τόπου μας. 

Η νέα διοίκηση αποτελείται από στελέχη 
αξιόλογα και ικανά, που συνδυάζουν την 
εμπειρία και την όρεξη για δουλειά. Κάθε νέα 
αρχή είναι σίγουρα ένα μεταβατικό στάδιο για 
τον καθένα από εμάς. Μπορώ να πω ότι η νέα 
διοίκηση βρήκε γρήγορα τα πατήματά της και σε 
συνάρτηση και με την κατάργηση των νομικών 
προσώπων των Δήμων και αυτό φαίνεται από το 
έργο που παράγεται σε όλους τους τομείς. 

Στο πλαίσιο αυτό είμαι ικανοποιημένος από 
την έως τώρα πορεία. Το επόμενο διάστημα 
θα συνεχίσουμε να δουλεύουμε ακόμη πιο 
εντατικά για να κάνουμε στον Δήμο μας πολλά 
περισσότερα έργα και παρεμβάσεις προς όφελος 
των πολιτών.

-Ποια ήταν τα ζητήματα στα οποία ρίξατε 
το βάρος θέλοντας να βελτιώσετε την 
καθημερινότητα των πολιτών σας; 
Συνεχίζουμε να δίνουμε βαρύτητα στον τομέα 
της καθαριότητας, προμηθευτήκαμε νέο 
απορριμματοφόρο όχημα και κάναμε ενέργειες 
για να ενισχύσουμε το στόλο των οχημάτων, 
συνεχίζουμε τις ασφαλτοστρώσεις και τις 
παρεμβάσεις στο δημόσιο χώρο, όπως πάρκα 
και παιδικές χαρές, με στόχο την βελτίωση της 
καθημερινότητας των πολιτών.

Επίσης, δώσαμε βάρος στην καλύτερη 
εξυπηρέτηση των πολιτών και στο πλαίσιο 
αυτό μεταφέρουμε το ΚΕΠ Ωραιοκάστρου 
σε νέες σύγχρονες εγκαταστάσεις στη 
Γαλήνη, προχωράμε στη λειτουργία ΚΕΠ στο 
Παλαιόκαστρο και ενισχύουμε την λειτουργία 
των ΚΕΠ σε Μυγδονία και Καλλιθέα.

-Υπάρχουν άμεσες προτεραιότητες ή 
προβλήματα που επιθυμείτε να λύσετε το 
συντομότερο; 
Ένα θέμα το οποίο μας απασχολεί έντονα και 
θέλουμε να βελτιώσουμε το συντομότερο 
είναι η διαχείριση των αδέσποτων ζώων. 
Πρόκειται για ένα ζήτημα που δεν μπορεί να 
επιλυθεί αποκλειστικά από εμάς, από την 
Τοπική Αυτοδιοίκηση, αλλά είναι θεσμικό 
και εξαρτάται από αποφάσεις της κεντρικής 
διοίκησης, που μας δεσμεύουν. 
Ως διοίκηση δίνουμε μεγάλη βαρύτητα σε 
αυτό τον τομέα και διαθέτουμε σημαντικά 
κονδύλια για να γίνουν στειρώσεις και για 
την περίθαλψη των αδέσποτων ζώων, ενώ 
τρέχουμε τις διαδικασίες για την δημιουργία 
καταφυγίου αδέσποτων ζώων. Σε ένα βαθμό 
καταφέραμε σε σχέση με τα προηγούμενα 
χρόνια να εξομαλύνουμε το πρόβλημα. 
Δημιουργήσαμε ειδικό διαδικτυακό χώρο 
στην κεντρική ιστοσελίδα του Δήμου για τα 
αδέσποτα ζώα και προωθούμε την υιοθεσία, 
ενώ συνεργαζόμαστε με το φιλοζωικό 
σωματείο του Δήμου.

-Στο θέμα της αστυνόμευσης είστε ένας 
δήμος που έχει αρκετά περιστατικά με 
διαρρήξεις και κλοπές. Τι μπορεί να γίνει 
για να νιώσουν οι πολίτες μεγαλύτερη 
ασφάλεια;
Πρόκειται για ένα θέμα που μας απασχολεί 
έντονα. Επανειλημμένα έχω καταθέσει στο 
Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη αιτήματα 
για να ενισχυθούν οι αστυνομικές δυνάμεις 
στον τόπο μας, ώστε οι κάτοικοι να νιώθουν 
ασφαλείς. Μέχρι να βελτιωθεί η κατάσταση θα 
επιμείνω να επισημαίνω προς τους αρμόδιους 
φορείς του Κράτους ότι επείγει η άμεση 
ενίσχυση του ΑΤ Ωραιοκάστρου και να ζητώ την 
εγκατάσταση μάχιμης μονάδας αστυνομικών 
στον Δήμο μας. 
Ως διοίκηση στο μέτρο που μας αναλογεί 
υποστηρίζουμε το Αστυνομικό Τμήμα, ενώ 
πετύχαμε να επανασυστήσουμε στον Δήμο μας 
την Δημοτική Αστυνομία που σε ένα βαθμό θα 
βοηθήσει στην εξομάλυνση του προβλήματος 
της αστυνόμευσης.
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14 -Από την άλλη, η δημιουργία ενός Open Mall στο 

Ωραιόκαστρο πόσο θα συμβάλει στην ανάπτυξη του 
τόπου σας;
Τον περασμένο Μάρτιο 
υπογράψαμε τη σύμβαση για 
την κατασκευή του Ανοικτού 
Κέντρου Εμπορίου (Open 
Mall) στο Ωραιόκαστρο. 
Πετύχαμε να ξεπεράσουμε 
σκοπέλους και να θέσουμε 
σε τροχιά εκκίνησης ένα 
έργο που πέρασε ''δια 
πυρός και σιδήρου''. 
Οι διαδικασίες για την 
υλοποίησή του ξεκίνησαν 
από την προηγούμενη 
διοίκηση και στην πορεία 
δυστυχώς καθυστέρησαν 
λόγω δικαστικών 
προσφυγών. Πρόκειται για 
ένα σημαντικό έργο που 
θα αναβαθμίσει την αγορά 
του Ωραιοκάστρου και θα 
ενισχύσει την αγοραστική 
κίνηση. 

Τα έργα κατασκευής ξεκίνησαν και ευελπιστούμε με 
την ολοκλήρωσή τους η αγορά του Ωραιοκάστρου να 
αναβαθμιστεί και να αποτελεί πόλο έλξης όχι μόνο 
για τους κατοίκους της περιοχής μας, αλλά και της 
ευρύτερης περιοχής της Θεσσαλονίκης.

-Να σας γυρίσω στο βράδυ των εκλογών του 
περασμένου Οκτωβρίου. Ποια συναισθήματα σας 
προκάλεσε η εμπιστοσύνη των πολιτών στην κάλπη; 
Και πώς ονειρεύεστε τον δήμο Ωραιοκάστρου με το 
κλείσιμο αυτής της 5ετίας;
Καταρχάς επιθυμώ να ευχαριστήσω τους ανθρώπους 
που αναγνώρισαν με την ψήφο τους το έργο που 
κάναμε και πίστεψαν στο σχέδιο που παρουσίασα για 
έναν Δήμο Ωραιοκάστρου που τα προσεχή πέντε χρόνια 
θα αλλάξει εντελώς όψη και φυσιογνωμία. Θέλω 
όμως να ευχαριστήσω και όσους δεν με ψήφισαν, 
διότι σέβομαι κάθε διαφορετική επιλογή και γιατί μου 
δίνουν επιπρόσθετο κίνητρο να εργαστώ πιο μεθοδικά, 
ώστε και αυτοί να πειστούν ότι ενωμένοι μπορούμε 
να κάνουμε πολύ περισσότερα. Νιώθω ευγνωμοσύνη 
και ικανοποίηση, καθώς αναγνωρίζεται το έργο που 
κάναμε ως διοίκηση.

Την πενταετία που αρχίσαμε να διανύουμε περνάμε στο 
επόμενο βήμα. Θα προχωρήσουμε στην ολοκλήρωση 
των έργων που θέσαμε σε τροχιά υλοποίησης και 
παράλληλα θα συνεχίσουμε να κάνουμε μελέτες και 
να διεκδικούμε πόρους από εθνικά και ευρωπαϊκά 
προγράμματα, για να αναβαθμίσουμε με επιπρόσθετα 
έργα τον τόπο μας και να βελτιώσουμε την ποιότητα ζωής 
των κατοίκων. Οραματίζομαι έναν Δήμο Ωραιοκάστρου 
σύγχρονο, πιο ανθρώπινο, έναν τόπο όπου πραγματικά 
αξίζει κάποιος να ζει.

-Στις πρόσφατες εκλογές της ΚΕΔΕ εκλεγήκατε στο 
νέο Δ.Σ. Τι σημαίνει αυτό για εσάς;

Με γνώμονα την προσφορά 
προς τον πολίτη και με 
εφόδια τις γνώσεις, την 
εμπειρία και το όραμα για 
τη δημιουργία ισχυρών και 
αποτελεσματικών Δήμων 
έθεσα την υποψηφιότητά μου 
για το Διοικητικό Συμβούλιο 
της Κεντρικής Ένωσης Δήμων 
Ελλάδας. Οι αυτοδιοικητικοί 
με τίμησαν με την ψήφο 
τους και με εξέλεξαν. Αυτό 
για μένα σημαίνει δουλειά, 
ακόμη περισσότερη δουλειά 
για να αγωνιστώ για την 
διαμόρφωση ενός καλύτερου 
μέλλοντος για τις τοπικές 
κοινωνίες μας. Ως άνθρωπος 
πιστεύω στη συνεργασία και 
στην ενότητα. 
Πιστεύω ότι οι Δήμοι τα 
επόμενα χρόνια θα κληθούμε 
να αντιμετωπίσουμε 
κοινές προκλήσεις, για να 

δώσουμε λύσεις στα προβλήματα των πολιτών και να 
συμβάλλουμε στην ουσιαστική και αποτελεσματική 
μεταρρύθμιση του μοντέλου λειτουργίας της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης. Θα κληθούμε να κάνουμε τους Δήμους 
πιο ανθρώπινους, πιο φιλικούς προς τον πολίτη 
και περισσότερο λειτουργικούς, να εξασφαλίσουμε 
για τους πολίτες το «ευ ζην». Στο πλαίσιο αυτό θα 
αγωνιστώ και θα εργαστώ με όλες τις δυνάμεις μου.

-Κύριε Τσακίρη, οι Ευρωεκλογές του Ιουνίου 
συνδέονται με την καθημερινότητα των πολιτών; 
Και γιατί κατά τη γνώμη σας πρέπει να πάει κάποιος 
να ψηφίσει;
Κάθε εκλογική διαδικασία είναι μια γιορτή της 
δημοκρατίας, το απόλυτο πεδίο έκφρασης της 
βούλησης των πολιτών είτε μιλάμε για επίπεδο τοπικό, 
είτε εθνικό ή ευρωπαϊκό. Οι πολίτες προσέρχονται στις 
κάλπες για να εκλέξουν τους αντιπροσώπους τους και 
μέσα από αυτούς επιλέγουν στην ουσία πώς θέλουν 
να πορευτεί ο τόπος τους. Επιλέγουν πρόγραμμα και 
πολιτικές που κρίνουν ότι θα κάνουν τον τόπο και τη 
ζωή τους καλύτερη.
Το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο κατέχει σημαντικό ρόλο 
στην επεξεργασία και την διαμόρφωση της νομοθεσίας, 
καθώς σε σημαντικό ποσοστό οι νόμοι και οι κανόνες 
που εφαρμόζονται σε εθνικό επίπεδο εξαρτώνται 
από την Ευρωπαϊκή Ένωση. Στο πλαίσιο αυτό πρέπει 
όλοι να αναλογιστούμε ότι η Ευρωβουλή επηρεάζει 
άμεσα τη ζωή μας, επηρεάζει τη χώρα, τον τόπο μας. 
Για το λόγο αυτό θα πρέπει κάποιος να ψηφίσει και 
να εκλέξει τους αντιπροσώπους που θεωρεί 
ότι θα αγωνιστούν με τον καλύτερο δυνατό 
τρόπο για να δημιουργήσουν ένα καλύτερο 
μέλλον για την κοινωνία.
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Ιστορικό Πάρκο Ωραιοκάστρου: 
ΨΗΦΙΔΕΣ ΤΗΣ ΙΣΤΟΡΙΑΣ 
ΕΝΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕΣΩ ΜΙΑΣ 
ΔΙΑΔΡΟΜΗΣ
Κομμάτια της ελληνιστικής, της βυζαντινής 
και της νεότερης ιστορίας ενώνονται και θα 
αναδειχθούν μέσα από το μεγαλόπνοο έργο του 
Ιστορικού Πάρκου που σχεδιάζεται στο δήμο 
Ωραιοκάστρου, στη Θεσσαλονίκη, το οποίο 
αναμένεται να προσελκύσει έντονο ενδιαφέρον 
από επισκέπτες, αποκαλύπτοντας στοιχεία της 
πολιτιστικής κληρονομιάς της περιοχής.
Σημαντικό είναι το ιστορικό στοιχείο των 
οχυρών του Α’ Παγκοσμίου Πολέμου, λόγω της 
σπανιότητας, όμως το μονοπάτι θα περιλαμβάνει 
και άλλους σπουδαίους ιστορικούς χώρους της 
περιοχής. Ο δήμαρχος Ωραιοκάστρου, Παντελής 
Τσακίρης αναλύει στην Karfitsa τη διαδρομή, 
κάνοντας λόγο για ένα σημαντικό τουριστικό 
προϊόν για τον τόπο. 
«Το Ιστορικό Πάρκο είναι στην ουσία η 
ενοποίηση όλων των ιστορικών χώρων της 
περιοχής, ξεκινώντας από τη Λητή, από τον 
Μακεδονικό Τύμβο και περνώντας την πλατεία 
του Μελισσοχωρίου όπου στρατοπέδευσε εκεί 
ο βασιλιάς Κωνσταντίνος για να επιβλέψει τις 
πολύ σημαντικές μάχες του Κιλκίς - Λαγανά κατά 
τον Β' Βαλκανικό Πόλεμο. Η ιστορική εκκλησία 
του Αγίου Γεωργίου στο Μελισσοχώρι. Η 
παλαιοχριστιανική έπαυλη στο Παλαιόκαστρο, το 
αντιπολεμικό ρωσικό μνημείο στον Πεντάλοφο. 
Και καταλήγουμε πάνω στα οχυρά του Α' 
Παγκόσμιου Πολέμου που είναι στην ουσία ένα 
ιστορικό τοπόσημο για την περιοχή», αναφέρει. 

ΣΕ ΔΎΟ ΧΡΟΝΙΑ Η ΠΑΡΑΔΟΣΗ

Η έρευνα βρίσκεται σε εξέλιξη και αυτό το διάστημα 
ετοιμάζεται το project μαζί με εξωτερικούς 
συνεργάτες. «Μέσα από αυτό το project μάς 
δίνεται η δυνατότητα να διεκδικούμε και πολλούς 
αναπτυξιακούς πόρους, όπως για παράδειγμα την 
ανάπλαση της πλατείας του Μελισσοχωρίου με 
χρήματα του Πράσινου Ταμείου. Το εντάσσουμε 
γενικότερα σε έναν συνολικό σχεδιασμό που 
έχουμε για την εξωστρέφεια της περιοχής. 
Περιμένουμε το master plan από την εταιρεία 
μέσα στο πρώτο εξάμηνο του 2024 και με την 
εξεύρεση της χρηματοδότησης αναμένουμε 
υλοποίηση μέσα στα επόμενα δύο χρόνια», 
συμπληρώνει ο κ. Τσακίρης. 

ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝ ΑΠΟ ΤΗ ΛΙΝΑ 
ΜΕΝΔΏΝΗ ΓΙΑ ΤΑ ΟΧΎΡΑ – 
ΣΠΑΝΙΑ ΣΤΡΑΤΙΏΤΙΚΗ ΤΑΚΤΙΚΗ Η 
ΔΙΑΤΗΡΗΣΗ ΤΟΎΣ

Ιδιαίτερο ενδιαφέρον για τα οχυρά του Α’ Παγκοσμίου 
Πολέμου έδειξε και η υπουργός Πολιτισμού, Λίνα 
Μενδώνη, η οποία είχε επισκεφτεί το δήμο και 
ζήτησε να λαμβάνει ενημέρωση για την εξέλιξη της 
έρευνας. Ο δήμαρχος Ωραιοκάστρου τόνισε στην 
Karfitsa ότι η έρευνα βρίσκεται σε καλό δρόμο, ενώ 
μιλώντας για τα οχυρά επεσήμανε: «Κατά τη διάρκεια 
του Α' Παγκόσμιου Πολέμου οι αγγλογαλλικές 
δυνάμεις είχαν στρατοπεδεύσει στην περιοχή. 
Ανέπτυξαν πολύ μεγάλα οχυρωματικά έργα. Δεν 
έγινε πόλεμος στην περιοχή. Ενώ συνηθίζεται στην 
στρατιωτική τακτική, με τη φυγή των στρατευμάτων 
να καταστρέφονται τα οχυρά, στη δική μας 
περιοχή διατηρήθηκαν. Για τους ανθρώπους που 
ασχολούνται με την στρατιωτική αρχαιολογία 
θεωρείται κάτι σπουδαίο. Προσπαθούμε με το 
τμήμα Βαλκανικών Σπουδών του Πανεπιστημίου 
Μακεδονίας και με την επίβλεψη του κου. 
Βλασίδη του καθηγητή, να τα καταγράψουμε και 
να τα αναδείξουμε. Η διδακτορική ερευνήτρια 
η κα. Χαρίτου έχει επισκεφτεί ήδη τα βρετανικά 
και γαλλικά αρχεία στο Λονδίνο και στο Παρίσι 
αντίστοιχα, όπου συλλέγει πληροφορίες. Έχει 
ολοκληρωθεί η έρευνά της».

ΤΑ ΣΠΑΝΙΑ 
ΟΧΥΡΑ ΤΟΥ Α’ 
ΠΑΓΚΟΣΜΙΟΥ 
ΠΟΛΕΜΟΥ 
ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΟΝΤΑΙ

''
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Θεσσαλονίκη: 
ΤΟ OPEN 
MALL ΦΕΡΝΕΙ 
ΝΕΟ ΑΕΡΑ 
ΣΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ 
ΑΓΟΡΑ ΤΟΥ 
ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ

ΑΙΣΙΟΔΟΞΟΙ ΟΙ 
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ 
ΤΗΣ ΠΕΡΙΟΧΗΣ 

ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΑΓΟΡΑ ΤΟΥ 

ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ

''
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Με το βλέμμα στο μέλλον βρίσκονται οι 
επιχειρηματίες του λιανεμπορίου στην περιοχή 
του Ωραιοκάστρου στη Θεσσαλονίκη, αφού 
το φιλόδοξο έργο του Open Mall αναμένεται 
να μεταμορφώσει την αγορά, προσελκύοντας 
μεγαλύτερο αγοραστικό κοινό στην περιοχή.

«Η αγορά του Ωραιοκάστρου είναι μια πλήρης 
αγορά που μπορεί να καλύψει όλες τις ανάγκες. 
Είναι επίσης ανοιχτή για όλα τα βαλάντια, δεν 
υστερεί σε τίποτα και δεν έχει τίποτα να ζηλέψει 
από τις υπόλοιπες αγορές. Βρίσκεται σε έναν 
κεντρικό δρόμο. Έχει θέσεις για πάρκινγκ. Σε πολύ 
κοντινό σημείο βρίσκεται το Κονταξοπούλειο το 
γυμναστήριο, το οποίο επίσης έχει πάρκινγκ και 
ξεκινάει ουσιαστικά από τα 150 μέτρα μετά όλη η 
αγορά. Και σε άλλα σημεία πέραν αυτού φυσικά», 
αναφέρει στην Karfitsa ο πρόεδρος του Εμπορικού 
Συλλόγου Ωραιοκάστρου, Βασίλης Ιακωβίδης.

«ΛΙΦΤΙΝΓΚ» ΣΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ ΑΓΟΡΑ
Οι έμποροι της περιοχής είναι αισιόδοξοι για 
το πολυαναμενόμενο έργο του Open Mall. Ο 
επιχειρηματικός κόσμος του Ωραιοκάστρου 
περιμένει από το έργο αυτό να αναμορφώσει 
την αγορά, με τον κ. Ιακωβίδη να υπογραμμίζει 
χαρακτηριστικά τα εξής: «Η αγορά του 
Ωραιοκάστρου είναι ευχάριστη αγορά. 
Ευελπιστούμε στο προσεχές μέλλον να γίνει 
ακόμα καλύτερη με τις παρεμβάσεις που έχουν 
σχεδιαστεί με το Open Mall».

ΤΙ ΘΑ ΠΕΡΙΛΑΜΒΑΝΕΙ ΤΟ ΕΡΓΟ

Το έργο θα περιλαμβάνει τη διαπλάτυνση 
των πεζοδρομίων της κεντρικής αγοράς, 
μονοδρομήσεις, έξυπνα παγκάκια και θέσεις 
στάθμευσης, καθώς επίσης και ήπιες παρεμβάσεις 
στα καταστήματα από την πλευρά του Εμπορικού 
Συλλόγου αλλά και φύτευση δέντρων. «Υπάρχει 
αισιοδοξία στους επαγγελματίες της περιοχής», 
συμπληρώνει στην Karfitsa ο πρόεδρος του 
Εμπορικού Συλλόγου.

«ΨΗΦΟΣ ΕΜΠΙΣΤΟΣΎΝΗΣ» ΣΤΗΝ 
ΑΓΟΡΑ ΤΟΎ ΏΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΎ ΑΠΟ 
ΤΟΎΣ ΚΑΤΟΙΚΟΎΣ ΚΑΙ ΟΧΙ ΜΟΝΟ
Η αγορά του Ωραιοκάστρου περιλαμβάνει 250 
περίπου καταστήματα λιανεμπορίου με είδη 
ένδυσης, υπόδησης, αξεσουάρ, κοσμημάτων κ.λπ 
και εκτείνεται στις οδούς Δημοκρατίας, Κομνηνών 
και Αριστοτέλους. Σύμφωνα με τον κ. Ιακωβίδη οι 
περίοικοι εμπιστεύονται τα εμπορικά καταστήματα 
της περιοχής για τα ψώνια τους λόγω του πλήθους 
επιλογών σε είδη αλλά και τιμές, παρά το γεγονός 
ότι κοντά βρίσκεται το κέντρο της Θεσσαλονίκης 
με τις μεγαλύτερες και πιο πολυπληθείς εμπορικές 
αρτηρίες.

«Εμείς εδώ έχουμε το πλεονέκτημα της αμεσότητας 
με τον πελάτη. Οι περισσότερες επιχειρήσεις 
είναι μικρομεσαίες, ατομικές και οικογενειακές 
επιχειρήσεις. Με τον πελάτη έχουμε προσωπική 
επαφή και εξυπηρετούμε με τον καλύτερο τρόπο. 
Δεν είμαστε απρόσωπα καταστήματα ή πολυεθνικές. 
Θα είμαστε εδώ και την επόμενη ημέρα», τονίζει 
χαρακτηριστικά ο κ. Ιακωβίδης.

Π. Τσακίρης: Με την υπογραφή της σύμβασης για την 
κατασκευή του έργου, θέτουμε σε τροχιά εκκίνησης 
την δημιουργία του Open Mall

Σημειώνεται πως στις 7 Μαρτίου υπεγράφη η σύμβαση 
με τον ανάδοχο και ήδη ξεκίνησαν οι εργασίες για 
την κατασκευή του έργου. «Με την υπογραφή της 
σύμβασης για την κατασκευή του έργου, θέτουμε σε 
τροχιά εκκίνησης την δημιουργία του Open Mall στο 
Ωραιόκαστρο, ενός έργου που πέρασε ''δια πυρός 
και σιδήρου''. Οι διαδικασίες για την υλοποίησή του 
ξεκίνησαν από την προηγούμενη διοίκηση και στην 
πορεία δυστυχώς καθυστέρησαν λόγω δικαστικών 
προσφυγών. Πρόκειται για ένα σημαντικό έργο 
που θα αναβαθμίσει την αγορά του Ωραιοκάστρου, 
με στόχο να εξυπηρετεί όχι μόνο τους κατοίκους 
του δήμου μας, αλλά να αποτελεί πόλο έλξης και 
για καταναλωτές από άλλες περιοχές. Το έργο 
αφορά στην ανάπλαση της Λεωφόρου Δημοκρατίας, 
της κεντρικής αγοράς του Ωραιοκάστρου, και 
εγκρίθηκε από το Συμβούλιο Αρχιτεκτονικής με 
πολύ καλές κριτικές. Μεταξύ άλλων παρεμβάσεων 
θα διαπλατυνθούν πεζοδρόμια, θα ομαλοποιηθεί η 
κίνηση των οχημάτων, θα γίνουν παρεμβάσεις που θα 
βελτιώσουν αισθητικά και λειτουργικά την περιοχή 
της αγοράς», τόνισε ο δήμαρχος Ωραιοκάστρου, 
Παντελής Τσακίρης.
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ΩΡΑΙΟΠΟΛΙΣ 
«ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΝΕΙ» 

ΤΟ ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟ 
ΕΜΦΑΣΗ ΣΤΗΝ 

ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΟΤΗΤΑ 
ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ

Με αισιοδοξία ατενίζει το μέλλον το 
Ωραιόκαστρο Θεσσαλονίκης, όπου στα επόμενα 
χρόνια το φιλόδοξο σχέδιο «Ωραιόπολις» θα 
αλλάξει σημαντικά την εικόνα της περιοχής.

Πρόκειται για ένα σχέδιο δημιουργίας μιας ενιαίας 
διαδρομής, ενώνοντας τους βασικούς άξονες 
της περιοχής και συνδέοντας κοινόχρηστους 
χώρους πλατειών, τμημάτων κεντρικών οδών, 
αθλητικών σημείων, εμπορικών δρόμων και 
πάρκων, στους οποίους θα γίνει επίσης ανάπλαση.

«Το σχέδιο “Ωραιόπολις“ το σκεφτήκαμε προεκλογικά. 
Το Ωραιόκαστρο είναι μια περιοχή που αστικοποιήθηκε 
ραγδαία κατά τις δύο προηγούμενες δεκαετίες και αυτή η 
αίσθηση του δημόσιου χώρου πλέον δεν είναι η ιδανική. 
Σκεφτήκαμε πως μπορούμε να αλλάξουμε τη 
φυσιογνωμία της πόλης ως προς τις κεντρικές οδικές 
αρτηρίες και να δώσουμε ένα τελείως διαφορετικό 
ύφος για την περιοχή», αναφέρει στην Karfit-
sa ο δήμαρχος Ωραιοκάστρου, Παντελής Τσακίρης. 

«Αυτό που κάναμε αρχικά ήταν να το μελετήσουμε. 
Να συντάξουμε όλες τις απαραίτητες μελέτες 
που απαιτούνται και μετά σε δεύτερο βήμα να 
μπορέσουμε να βρούμε χρηματοδότηση. Τα κάναμε 
και τα δύο. Μιλάμε για την ολική ανάπλαση της 
περιοχής του Παλαιοκάστρου, τη διαμόρφωση του 
αύλειου χώρου του Κονταξοπούλειου Κλειστού 
Γυμναστηρίου και τον κεντρικό δρόμο της Γαλήνης. 
Επίσης σε συνδυασμό με ένα πολύ μεγάλο έργο 
που είναι η ανάπλαση της Λεωφόρου Δημοκρατίας 
του κέντρου του Ωραιοκάστρου, το οποίο έχει 
δημοπρατηθεί και αναμένεται η έναρξη των εργασιών 
στους επόμενους δύο μήνες, μιλάμε για ολική 
μεταμόρφωση και αναβάθμιση της λειτουργικότητας 
της περιοχής. Να μπορεί να περπατάει πιο ελεύθερα 
ο πεζός, να δημιουργήσουμε θέσεις στάθμευσης, να 
δημιουργήσουμε κυκλοφοριακές μελέτες, οι οποίες θα 
διευκολύνουν τη διέλευσή τους. Είναι ένα ολόκληρο 
project το οποίο το έχουμε μελετήσει με λεπτομέρεια 
και αναμένουμε την υλοποίησή του το αμέσως 
επόμενο διάστημα», αναφέρει συμπληρωματικά.

ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΗΣ 
ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗΣ 
ΚΑΙ ΑΙΣΘΗΤΙΚΗΣ 
ΒΕΛΤΙΩΣΗΣ ΣΤΗΝ 
ΠΕΡΙΟΧΗ

''
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Το έργο θα συνδυάσει τη λειτουργική 
αναβάθμιση και την αισθητική 
βελτίωση της περιοχής. Παράλληλα 
στον σχεδιασμό της δημοτικής αρχής 
βρίσκεται σειρά άλλων δράσεων, 
τόσο για τον δημόσιο χώρο όσο και 
για τον πολιτιστικό τομέα του δήμου. 

Χαρακτηριστικά, σημαντικό είναι το 
έργο της αντικατάστασης του δικτύου 
ηλεκτροφωτισμού, το οποίο «έχει 
σχεδόν ολοκληρωθεί, στο 75% περίπου 
και μέσα στους επόμενους μήνες 
αναμένεται ολοκλήρωση του τεράστιου 
αυτού project. Θα εξοικονομήσουμε 
πολύ σημαντικούς πόρους από την 
αντικατάσταση των λαμπτήρων με 
σύγχρονους, τύπου led», επισημαίνει 
στην Karfitsa ο δήμαρχος Ωραιοκάστρου.

Βάρος δίνεται και στους πολιτιστικούς 
συλλόγους της περιοχής, οι οποίοι 
δίνουν ζωή στο δήμο και προσφέρουν 
σημεία αναφοράς για τους κατοίκους. 
Σύμφωνα με τον κ. Τσακίρη: 
«Προσπαθούμε σε συνεργασία με 
τους πολιτιστικούς συλλόγους της 
περιοχής να δημιουργήσουμε τα σημεία 
αναφοράς των περιοχών. Κάθε τόπος και 
ένα πολιτιστικό κέντρο που είναι πάρα 
πολύ σημαντικό γιατί ολοκληρώσαμε 
και παραδώσαμε το πολιτιστικό κέντρο 
της Νεοχωρούδας. Μελετάμε από 
την αρχή το πολιτιστικό κέντρο του 
Πενταλόφου. Ξεκίκησαν οι εργασίες για 
το πολιτιστικό κέντρο του Δρυμού. Η 
σύμβαση υπογράφηκε 24 Ιανουαρίου. Σε 
18 μήνες από σήμερα θα παραδώσουμε 
στην τοπική κοινωνία του Δρυμού έναν 
σύγχρονο χώρο τέχνης, πολιτισμού και 
αθλητισμού, ένα έργο που οραματίστηκαν 
οι προκάτοχοί μου, επανασχεδιάσαμε 
ως δημοτική αρχή και εξασφαλίσαμε 
τις πιστώσεις που απαιτούνται για 
την ολοκλήρωσή του. Προχωράμε».
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20 ΛΙΜΝΗ ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ: 

ΕΝΑΣ ΜΙΚΡΟΣ 
ΚΡΥΜΜΕΝΟΣ 

ΠΑΡΑΔΕΙΣΟΣ ΣΤΗ 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Σίγουρα έχετε ακούσει για την τεχνητή 
λίμνη Ωραιοκάστρου. Ένας παράδεισος 
μακριά από τη βαβούρα και τα καυσαέρια, 
εκεί όπου  καθημερινά μικροί και μεγάλοι 
επισκέπτονται τον χώρο απολαμβάνοντας 
τα όμορφα τοπία. Μόλις 14 χιλιόμετρα 
από το κέντρο της Θεσσαλονίκης, η λίμνη 
Ωραιοκάστου είναι μία τεχνητή λίμνη που 
με την ομορφιά της «κερδίζει» κατοίκους 
και επισκέπτες. Πρόκειται για ένα 
πανέμορφο τοπίο που έχει διαμορφωθεί 
εκεί που πρότινος βρίσκονταν μία 
χωματερή.

Δίπλα από την λίμνη, έχουν φυτευτεί  
πάνω από 50.000 δέντρα, δίνοντας 
στους επισκέπτες ενα καταπράσινο τοπίο 
και προσφέροντας τους χαλάρωση και 
ηρεμία. Παράλληλα, στα νερά της λίμνης 
έχουν εισαχθεί ψάρια, νεροχελώνες, 
πάπιες και χήνες, άγρια πουλιά και ερπετά 
βρίσκουν εκεί καταφύγιο.

Επίσης, οι επισκέπτες έχουν τη 
δυνατότητα να περπατήσουν στην 
περιοχή, βοηθώντας τους να ξεφύγουν 
από τις καθημερινές δυσκολίες και 
να πάρουν μικρές «ανάσες» από το 
καταπράσινο τοπίο.
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στο Δήμο Ωραιοκάστρου
ΘΕΜΕΛΙΩΘΗΚΕ Η 
ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΤΟΥ 
ΠΡΟΠΟΝΗΤΗΡΙΟΥ 
ΜΑΧΗΤΙΚΩΝ 
ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ
Σε τροχιά υλοποίησης βρίσκεται 
στην περιοχή της Γαλήνης του Δήμου 
Ωραιοκάστρου το Προπονητήριο 
Μαχητικών Αθλημάτων, καθώς τα 
έργα συνεχίζονται με αμείωτο ρυθμό 
προκειμένου να παραδοθεί στους πολίτες, 
ώστε να ικανοποιηθεί ένα χρόνιο αίτημα 
δημιουργώντας ανοικτό θέατρο, παιδική 
χαρά και χώρος πρασίνου.

Το έργο στην περιοχή είχε αρχίσει το 
2006, αλλά στην πορεία εγκαταλείφθηκε, 
αφήνοντας ένα ημιτελές κτίσμα. Η 
διοίκηση έθεσε ως στόχο να αξιοποιήσει 
το χώρο, ώστε να αναδειχθεί το σύνολο 
του οικοδομικού τετραγώνου και με 
ανάπλαση των υπαίθριων χώρων. 
Συντάχθηκαν οι μελέτες του έργου και 
εξασφαλίστηκε η χρηματοδότηση για την 
υλοποίησή του.

Ο κ. Τσακίρης ευχαρίστησε επίσης τον 
σύλλογο κατοίκων της περιοχής της 
Γαλήνης που δώρισαν το οικόπεδο για 
να γίνει το προπονητήριο τονίζοντας: 
«Θέλω να αναφερθώ ονομαστικά στον Γ. 
Χριστογιάννη, που δεν βρίσκεται πλέον 
στη ζωή. Ήταν αυτός που εμπνεύστηκε το 
έργο και το έτρεξε. Ωστόσο, ευχαριστώ τη 
σύζυγό και τη κόρη του. Ένα μεγάλο έργο 
στην περιοχή της Γαλήνης είναι πλέον 
σε τροχιά υλοποίησης. Προπονητήριο 
μαχητικών αθλημάτων και περιβάλλον 
χώρος σύντομα θα είναι στη διάθεση των 
κατοίκων της ευρύτερης περιοχής». 

ΥΛΟΠΟΙΕΙΤΑΙ 
ΕΝΑ ΕΡΓΟ 
ΠΟΥ ΕΙΧΕ 
ΕΓΚΑΤΑΛΗΦΘΕΙ 
ΣΤΗ ΓΑΛΗΝΗ 
ΑΛΛΑ ΑΝΑΒΙΩΣΕ 
ΚΑΙ ΘΑ 
ΠΑΡΑΔΟΘΕΙ 
ΣΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 

''
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22 ΑΧΙΛΛΈΑΣ ΡΟΥΣΗΣ: 

Ο ΜΑΕΣΤΡΟΣ ΠΟΥ ΑΦΙΕΡΩΘΗΚΕ 
ΣΤΗ ΦΙΛΑΡΜΟΝΙΚΗ ΟΡΧΗΣΤΡΑ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ

Η Αντιδήμαρχος Σύγχρονου Πολιτισμού, Εξωστρέφειας 
και Προστασίας των Ζώων Συντροφιάς Ευαγγελία 
Δρόσου μιλώντας στην εφημερίδα «Κ» αναφέρθηκε στην 
εξαιρετική παρουσία που έχει η φιλαρμονική του δήμου 
Ωραιοκάστρου από το 1992 μέχρι και σήμερα.
«Ο μαέστρος της Φιλαρμονικής Ορχήστρας του Δήμου 
Ωραιοκάστρου,  Αχιλλέας Ρούσης, φέτος συμπληρώνει 
32 χρόνιας προσφοράς στον πολιτισμό του Δήμου 
Ωραιοκάστρου. Είναι ο άνθρωπος που μετά το 2012 
ανέλαβε την Ορχήστρα του διευρυμένου πλέον Δήμου 
Ωραιοκάστρου και την ανέπτυξε, προσελκύοντας 
το ενδιαφέρον δεκάδων νέων παιδιών που βρήκαν 
δημιουργικό τρόπο έκφρασης μέσα από την μουσική», 
είπε αρχικά

«Η ιστορία λοιπόν της Φιλαρμονικής Ορχήστρας 
σε μεγάλο βαθμό συνδέεται με τον Αχιλλέα Ρούση. 
Είναι Αρχιμουσικός στη Φιλαρμονική Ορχήστρα του 
Δήμου Ωραιοκάστρου, κάτοχος πτυχίων Αρμονίας και 
Ενοργάνωσης πνευστών οργάνων και διεύθυνση μπάντας 
με βαθμό  "Άριστα"».

Επίσης, ανέφερε πως «Ο μαέστρος με τη Φιλαρμονική 
του δήμου Ωραιοκάστρου συμμετέχουν σε παρελάσεις, 
λιτανείες, εκδηλώσεις εντός και εκτός του Δήμου. Στις 
19 Φεβρουαρίου 2020 και στις 5 Νοεμβρίου του 2022 
άνοιξε την παρέλαση με τη Φιλαρμονική Ορχήστρα  στο 
Δήμο Θεσσαλονίκης στην 13η και την 15η  παρέλαση 
φιλαρμονικών επί της Λεωφόρου Νίκης. Στις 5 Νοεμβρίου 
2023 παρέλασε με τη Φιλαρμονική Ορχήστρα στο Δήμο 
Θεσσαλονίκης στην 17η παρέλαση φιλαρμονικών επί της 
Λεωφόρου Νίκης.

Η Φιλαρμονική Ορχήστρα αποτελείται από 55 μαθητές/
τριες ηλικίας από 7 ετών ως και 22 ετών. Έρχονται 
οικειοθελώς, με αγάπη και μεράκι και συμμετέχουν σε 
όλες τις εκδηλώσεις που λαμβάνουν χώρα στο Δήμο 
Ωραιοκάστρου.

Σήμερα γίνονται μαθήματα σε όλα τα πνευστά όργανα 
(φλογέρα, φλάουτο, τρομπέτα, τρομπόνι, σαξόφωνο, 
κλαρινέτο, μεταλλόφωνο παρέλασης και ευφώνιο) και 
στα κρουστά. Τα τμήματα εκμάθησης αφορούν κυρίως 
παιδιά από 7,5 ετών και άνω χωρίς να αποκλείονται 
ενήλικες με εμπειρία που μπορούν να ενταχθούν σε 
σχήματα».

Τέλος, μίλησε για την αναγκαιότητα φιλαρμονικής 
ορχήστρας στην τοπική αυτοδιοίκηση. «Η ύπαρξη 
όμως αυτής έγκειται όχι στο γεγονός ότι προσφέρει 
μόνο δωρεάν μουσική παιδεία, την υποστήριξη σε όλες 
τις εκδηλώσεις του Δήμου (παρελάσεις, λιτανείες, 
συναυλίες, γιορτές και παραστάσεις), αλλά κυρίως στο 
γεγονός ότι μέσα από την μουσική παιδεία προάγεται η 
κοινωνικοποίηση των παιδιών, η συλλογικότητα και η 
συνεργασία καθώς και ο εθελοντισμός.

Δεν είναι τυχαίο άλλωστε ότι έρευνες έχουν δείξει ότι η 
έκθεση στη μουσική διεγείρει συνολικά τη νοημοσύνη 
και τη συναισθηματική ανάπτυξη των παιδιών. Η μουσική 
αλληλεπιδρά με το μυαλό και το σώμα, βοηθά τα παιδιά 
ψυχικά, συναισθηματικά, κοινωνικά, καθώς και στη 
σωματική τους ανάπτυξη. Ο στόχος και το στοίχημα 
συνάμα της Αντιδημαρχίας μας σε συνεργασία με τον 
αρχιμαέστρο μας είναι να προβάλλουμε το έργο του 
κυρίως μέσα από τις σχολικές κοινότητες του Δήμου 
Ωραιοκάστρου με στόχο να μυήσουμε όσο το δυνατόν 
μικρότερα παιδιά στον κόσμο της μουσικής».

«Φέτος τιμήσαμε την προσφορά της φιλαρμονικής μας 
στο Δήμο Ωραιοκάστρου για τα 31 χρόνια προσφοράς 
της. Στην εκδήλωση συμμετείχαν  110 άτομα συνολικά 
επί σκηνής, 40 άτομα από τη Φιλαρμονική Ορχήστρα του 
Δήμου Ωραιοκάστρου και 70 άτομα από τις Χορωδίες 
των Κ.Α.Π.Η. Δρυμού, Μελισσοχωρίου, Πενταλόφου και 
Ωραιοκάστρου».

«Όταν λέμε λοιπόν, ότι εξάγουμε πολιτισμό εννοούμε 
ακριβώς αυτό που έχει  καταφέρει ο αρχιμαέστρος μας  
κ. Ρούσης να ακτινοβολεί η Φιλαρμονική Ορχήστρα κι 
αυτό γιατί θα  ταξιδέψουμε σε όλη την Ελλάδα με αυτή 
την υπέροχη ορχήστρα. Στόχος μας η αδελφοποίηση με 
Φιλαρμονικές άλλων  Δήμων για παράλληλες συναυλίες. 
Αξίζουν πολλά συγχαρητήρια στον  αρχιμουσικό μας 
Αχιλλέα Ρούση,  καθώς και στους γονείς των παιδιών 
που είναι αρωγοί σε κάθε εκδήλωση και πρωτοβουλία 
της ορχήστρας. Ο τόπος μας  υποκλίνεται στο ταλέντο 
του και στο ότι αφιερώνεις χρόνο και ενέργεια για να 
καθοδηγείς αυτά τα παιδιά, που αξίζει να ασχολούνται με 
τον πολιτισμό και τις τέχνες».

ΕΦΕΤΟΣ 
ΣΥΜΠΛΗΡΩΝΕΙ 
32 ΧΡΟΝΙΑΣ 
ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ 
ΣΤΟΝ 
ΠΟΛΙΤΙΣΜΟ 
ΤΗΣ ΤΟΠΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΩΝΙΑΣ

''
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ΕΔΩ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ
Οικογενειακές μπίζνες εκατομμυρίων 
ευρώ διαμέσου κρατικών κονδυλίων της 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας!

Συμπτωματικά τελείως, εξαιτίας της εκλογής της Μ. 
Συρδάρη, υπαλλήλου της περιφερειακής ενότητας 
Χαλκιδικής, με το ψηφοδέλτιο του υπόδικου Τζίτζιου, 
το μέγα- σκάνδαλο της «σιδηράς» κυρίας της Σιθωνίας 
βγήκε στην επιφάνεια. Το χειρότερο όμως είναι ότι 
το σκάνδαλο αυτό συμπαρασύρει και την ίδια την 
αντιπεριφερειάρχη Χαλκιδικής την κ. Αικατερίνη 
Ζωγράφου. Μπορεί η κ. Ζωγράφου να είναι άφθαρτη και 
έντιμη μέχρι σήμερα, όμως το σκάνδαλο που ξεσπάει 
στο στενό της περιβάλλον, ενδεχομένως θα πλήξει 
και την ίδια και την καλή εικόνα που επιδεικνύει. 
Οι εκπλήξεις θα είναι πολλες και τρανταχτές στην 
δημοσιότητα, γιατί όταν το κουβάρι του σκανδάλου 
αρχίσει και ξετυλίγεται, θα πάρει παραμάζωμα όλους, 
και διοικούντες και υπαλλήλους και κυρίως αυτούς της 
προηγούμενης διοίκησης! Θα πράξει το αυτονόητο η 
αντιπεριφερειάρχης, ή θα συνεχίσει τον ολισθηρό δρόμο 
που άφησε πίσω του ο προκάτοχός της Ι. Γιώργος, ο 
νυν βουλευτής Χαλκιδικής; Η Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας και ο περιφερειάρχης Α. Τζιτζικώστας, 
αλήθεια, γνωρίζει τα τεκταινόμενα στην αντιπεριφέρειά 
του; Πραγματικά κανείς δεν θα ασχολούνταν με τέτοια 
θέματα, αν δεν άρχισε να ξετυλίγεται το «κουβάρι» 
των αποκαλύψεων με το ψηφοδέλτιο Τζίτζιου στην 
πολύπαθη Σιθωνία. Διότι η «σιδηρά» κυρία Μάγδα 
Συρδάρη, κατά την διοίκηση του αντιπεριφερειάρχη Ι. 
Γιώργου, έκανε για πολλά χρόνια, ήσυχα και αθόρυβα 
τη δουλειά της, με τα ξαδέρφια της τους Αφους Σαμαρά 
διαμέσου των δυο εταιριών που συστήσανε και με τον 
σύζυγό της Δ. Δημητρό, αλλά πρόσφατα ξεπέρασε 
τα όρια και τράβηξε επάνω της τα βλέμματα με την 
υποψηφιότητά της στο ψηφοδέλτιο του υπόδικου. 
Μάλιστα μετά την παραίτηση του τελευταίου από 
δημοτικός σύμβουλος της αντιπολίτευσης (τόσο βολικό 
αλήθεια για την Μ. Συρδάρη!), η κυρία Συρδάρη έβαλε 
πλώρη για το δημαρχιλίκι μετά από 5 χρόνια βέβαια, 
αφού πρώτα υποσκάψει την σημερινή δύσκολη θητεία, 
ομολογουμένως, του Ι. Μαλλίνη.Ο σύζυγος της κυρίας, 
συνέστησε εταιρία με τα ξαδέρφια της συζύγου του 
στις 27-3-2008 με την επωνυμία Δ. ΔΗΜΗΤΡΟΣ ΑΦΟΙ 
ΣΑΜΑΡΑ Ο.Ε με έδρα τον Στανό Χαλκιδικής. 

Με λίγα λόγια, με τις δυο παράλληλες εταιρίες, η 
οικογένεια, κατάφερε κάτω από τη μύτη των υπηρεσιών 
της Περιφέρειας να αποσπάσει εκατομμύρια ευρώ! 
Αλλά δεν τους φτάνει αυτό. Θέλανε μέσω της 
υποψηφιότητας Τζίτζιου, να εκμεταλλευτούν την 
αδυναμία του να συμμετέχει στα κοινά λόγω της νομικής 
του θέσης από την υπόθεση των υδρομέτρων και 
εκμεταλλευόμενοι την δημοτικότητά του, να μπουν για 
τα καλά στα πράγματα της Σιθωνίας μαζί φυσικά με τους 
ξαδέρφους εργολάβους. Μόνο που επειδή το πράγμα 
τελευταία βοά στα χωριά της Σιθωνίας και γνωρίζουν 
οι πάντες τις οικογενειακές επιχειρήσεις, αποφάσισαν 
εσπευμένα να λύσουν την εταιρία Δ. ΔΗΜΗΤΡΟΣ ΑΦΟΙ 
ΣΑΜΑΡΑ Ο.Ε. στις 23-2-2024, προκειμένου να σβήσουν 
τα επίμαχα στοιχεία. Όμως παρόλες τις φιλότιμες 
προσπάθειες, τα ίχνη παραμένουν…
Έτσι ανακεφαλαιώνοντας, το σχήμα είναι απλό και τα 
λεφτά πολλά. Μια υπάλληλος της περιφέρειας σε θέση 
κλειδί, υπεύθυνη να υπογράφει τόσο για τις αναθέσεις 
έργων και υπηρεσιών, όσο και για την παραλαβή τους 
(η ίδια γιατί; δεν έχει άλλους η Τεχνική Υπηρεσία της 
Περιφέρειακής Ενότητας Χαλκιδικής;), φροντίζει για 
«μερίδα του λέοντος» στα ξαδέρφια της εργολάβους, 
που όμως παράλληλα, εκτός από στενοί συγγενείς, είναι 
και συνέταιροι του συζύγου της πολιτικού μηχανικού, 
πρώην αντιδήμαρχου του Τζίτζιου! Και τέλος η ίδια, 
όντας πολιτικά φιλόδοξη, φροντίζει διαμέσου του 
«τελειωμένου» Τζίτζιου, να βάλει το ποδαράκι της στα 
πολιτικά του Δήμου Σιθωνίας, πλασσάροντας τον εαυτό 
της ως θεματοφύλακα της νομιμότητας! 

Την ίδια ημέρα, δηλαδή στις 27-3-2008, συστήθηκε και η 
εταιρία των ξαδέρφων της με την επωνυμία ΑΦΟΙ ΣΑΜΑΡΑ 
Ο.Ε. με έδρα επίσης τον Στανό Χαλκιδικής. Ο σκοπός είναι 
ξεκάθαρος: να μπορούν να είναι περισσότερο ευέλικτοι, 
και να χτυπάνε περισσότερα έργα, χρησιμοποιώντας το 
πτυχίο πολιτικού μηχανικού του συζύγου της Μάγδας 
Συρδάρη. Στη συνέχεια, επί δημαρχίας Τζίτζιου, 
όντας αντιδήμαρχος τεχνικών έργων, ο σύζυγος και 
συνεταίρος Δ. Δημητρός προσπάθησε να πάρει έργα 
μέσω των ξαδέρφων, όμως το μόνο που κατάφερε είναι 
κάποιες απλές απ’ ευθείας αναθέσεις με την δεύτερη 
εταιρεία ΑΦΟΙ ΣΑΜΑΡΑ Ο.Ε. Αυτό από μόνο του ήταν 
λόγος ρήξης μεταξύ Τζίτζιου- Δημητρού, αφού υπήρξε 
έντονη δυσαρέσκεια και από τις δυο πλευρές. Το πολύ 
χρήμα όμως προήλθε από τις δουλειές της περιφέρειας, 
κυρίως από την υπηρεσία πολιτικής προστασίας, όπου 
«κατοικοέδρευε» η σύζυγος του Δ. Δημητρού, Μάγδα 
Συρδάρη. Κάθε έτος, μετά από φυσικές καταστροφές, 
η εταιρεία των ξαδέρφων έπαιρνε αναθέσεις έκτακτων 
αναγκών, με υπογραφή της ξαδέρφης και συζύγου του 
συνεταίρου τους! Και μάλιστα η ξαδέρφη παραλάμβανε 
τις υπηρεσίες των εξαδέρφων, εκατοντάδων χιλιάδων 
ευρώ, που συνιστούν την τελευταία δεκαετία 
εκατομμύρια ευρώ, μπαίνοντας μάλιστα πρώτη - πρώτη 
στις επιτροπές παραλαβής των υπηρεσιών τους προς 
την Περιφέρεια! 

Γνωρίζουν τα έργα και τις ημέρες 
της «σιδηράς κυρίας της Χαλκιδικής 
Μ. Συρδάρη», η αντιπεριφερειάρχης 
Χαλκιδικής Κ. Ζωγράφου και ο 
περιφερειάρχης Κ.Μακεδονίας 
Απόστολος Τζιτζικώστας;
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TO DO LIST – SKG 

Ντάγκο
Ο Πολυχώρος Πολιτισμού 
Ισλαχανέ φιλοξενεί την ηχητική 
εγκατάσταση Ντάγκο, της 
Ναταλίας Καραγιάννη. Το Ντάγκο 
είναι ένα ηχητικό έργο με τρεις 
φωνές, μουσική και αρχειακές 
ηχογραφήσεις. Πραγματεύεται τον 
θάνατο ενός 19χρονου Έλληνα 
μετανάστη στην Τασμανία το 
1956, μια εποχή όπου η πολιτική 
μετανάστευσης της Αυστραλίας 
ήταν ακόμα δημοσίως ρατσιστική. 
Διάρκεια: έως 1 Μαΐου.

Ανθοέκθεση 
στα δυτικά
Μια από τις πιο 
λουλουδάτες ανθοεκθέσεις 
της Θεσσαλονίκης είναι 
αυτή που πραγματοποιείται 
κάθε χρόνο στο Δήμο 
Αμπελοκήπων-Μενεμένης. 
Μέχρι 28 Απριλίου. Ώρες: 
Σάββατο & Κυριακή 09:00-
22.00.

deka.epta
Η urban αισθητική 
του, ο υπέροχος 
καφές του, αλλά και η 
χαρακτηριστική κίτρινη 
πόρτα του deka.epta 
(Αλ. Σβώλου 24) είναι 
τρία πράγματα που το 
κάνουν να ξεχωρίζει. Αν 
βρεθείς στο κέντρο αξίζει 
να κάνεις μια στάση στο 
συγκεκριμένο καφέ.

Ο Καλός 
Άνθρωπος του 
Σετσουάν
«Ο καλός άνθρωπος του Σε 
Τσουάν» είναι η νέα παραγωγή 
του ΚΘΒΕ, που παρουσιάζεται στο 
Βασιλικό Θέατρο Θεσσαλονίκης, 
σε σκηνοθεσία Δημήτρη 
Καραντζά. Διάρκεια: Μέχρι 28 
Απριλίου. Ώρες: Σάββατο 20:30, 
Κυριακή 19:00.

Sadahzinia 
Μετά από το επετειακό live 
στην Αθήνα η Sadahzinia 
ανεβαίνει στη Θεσσαλονίκη 
μεταφέροντας και εδώ το ίδιο 
κλίμα γιορτής και μοιράσματος. 
Η Sadahzinia κλείνει επί σκηνής 
30 χρόνια και παρουσιάζει ένα 
Live με τίτλο «Ανθο-λόγια». 
Στις 28 Απριλίου και ώρα 
22:00, στο κλαμπ του Μύλου.

Thessaloniki 
Flea Market
To Thessaloniki Flea Market, η 
μεγαλύτερη υπαίθρια αγορά της 
πόλης, θα πραγματοποιηθεί για 
δυο μέρες στο προαύλιο χώρο 
της ΔΕΘ. Θα βρείτε αντικείμενα 
και έργα τέχνης, είδη σπιτιού, 
συλλεκτικά vintage - retro 
προϊόντα, κοσμήματα και πολλά 
άλλα. Στις 27 και 28 Απριλίου από 
τις 12:00 έως τις 21:00.

Farm Fest – 
Open Day
Μια μεγάλη γιορτή της Άνοιξης, 
θα πραγματοποιηθεί στις 28 
Απριλίου, στις εγκαταστάσεις της 
Αμερικανικής Γεωργικής Σχολής 
Θεσσαλονίκης, στο πλαίσιο των 
εορτασμών για τα 120 χρόνια 
προσφοράς του Ιδρύματος. 
Πρόκειται για μια ανοιχτή γιορτή 
για το κοινό της πόλης, κατά τη 
διάρκεια της οποίας οι επισκέπτες 
θα μπορούν να περιηγηθούν 
ελεύθερα στη Σχολή. Ώρα: 10:00 – 
16:00.

1
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7
ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΠΟΥ ΜΠΟΡΕΙΣ ΝΑ ΔΕΙΣ,

ΝΑ ΔΙΑΒΑΣΕΙΣ, ΝΑ ΓΕΥΤΕΙΣ, ΝΑ ΑΚΟΥΣΕΙΣ 
Επιμέλεια: Φιλίππα Βλαστού
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Ιστορίες με ..κάρυ!

ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΦΟΡΟΠΟΥΛΟΥ: 
ΤΟ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟ 
ΕΙΝΑΙ …ΕΡΩΤΑΣ!

Δέκα ερωτήσεις αναζητούν δέκα σύντομες απαντήσεις. Πρόσωπα της Θεσσαλονίκης, από όλους τους χώρους, μοιράζονται με τους 
αναγνώστες της εφημερίδας «Karfitsa» πτυχές της ζωής τους και αδημοσίευτες φωτογραφίες σε μια διαφορετική - μίνι συνέντευξη.

με την
Αναστασία Καρυπίδου

Η Χρηστίνα Φοροπούλου είναι μάχιμη δικηγόρος και αντιδήμαρχος 
Αθλητισμού, Νεολαίας, Τουρισμού του δήμου Καλαμαριάς. Από 
μαμά γιατρό και μπαμπά αθλητικογράφο αγάπησε την προσφορά 
στην κοινωνία αλλά και την …μπάλα! ‘Ετσι, μεταξύ δικαστηρίων, 
δημαρχείου και αθλητικών χώρων «σκόραρε» στις 10 ερωτήσεις!

Η δικηγορία ήταν όνειρο ζωής;
Όχι ακριβώς. Eίχα επιλέξει την θετική κατεύθυνση με στόχο το 
Πολυτεχνείο και σε μια μέρα αποφάσισα ότι θα γίνω δικηγόρος. Δήλωσα 
Νομική, από ένστικτο. Και ήταν η πρώτη ορθή επιλογή μου.

Ποιες υποθέσεις συγκλονίζουν ακόμη και τους δικηγόρους;
Δεν πιστεύω ότι οι δικηγόροι συγκλονιζόμαστε από τις υποθέσεις καθώς 
τις βιώνουμε πολύ διαφορετικά. Σίγουρα όμως προβληματιζόμαστε και 
εμείς από τις πρωτόγνωρες για τα ελληνικά χρονικά υποθέσεις.

Οι υποχρεώσεις ως αντιδήμαρχος Καλαμαριάς αποτελούν πρόκληση;
Οι νέες μου υποχρεώσεις αποτελούν πρόκληση καθώς έρχονται να 
προστεθούν σε ένα ήδη βεβαρημένο πρόγραμμα. Μεγαλύτερη πρόκληση 
όμως είναι η επίτευξη των στόχων που έχω θέσει.

Τι έχει η Καλαμαριά που δεν έχουν άλλες περιοχές;
Η ιστορικότητα που κουβαλάει, ως ο τόπος που υποδέχτηκε όλους του 
πρόσφυγες, σε συνδυασμό με την εξαιρετική τοποθεσία της πλάι στη 
θάλασσα, την καθιστά μοναδική.

Εάν λύνατε ένα πρόβλημα της πόλης θα ήταν…
Χωρίς δεύτερη σκέψη οι αθλητικές εγκαταστάσεις. Πρόγραμμα 
συντήρησης των υφιστάμενων εγκαταστάσεων και οπωσδήποτε 
δημιουργία νέων ώστε να κρατήσουμε τους νέους κοντά στον αθλητισμό 
και παράλληλα να έχουμε και μεγάλες αθλητικές επιτυχίες.

Η ενασχόληση με την πολιτική είναι μικρόβιο;
Όχι για μένα. Η απόφαση μου να θέσω υποψηφιότητα προήλθε από την 
αγάπη μου για τους ανθρώπους και από την επιθυμία μου να αφήσω κάτι 
πίσω, έστω και μικρό, που θα κάνει τη ζωή μας λίγο καλύτερη. Αυτή η 
επιθυμία όμως μπορεί να ικανοποιηθεί και από άλλες θέσεις και δράσεις 
και εκτός πολιτικής.

Αγαπημένο σημείο στη Θεσσαλονίκη;
Από τότε που θυμάμαι τον εαυτό μου, αγαπημένο σημείο η Μαρίνα της 
Αρετσούς. Έχω λοιπόν και προσωπικό λόγο για την καλύτερη αξιοποίηση 
της προς όφελος της Καλαμαριάς.
 
Η σχέση σας με το ποδόσφαιρο είναι…
Έρωτας μεγάλος. Πλάι στον πατέρα μου, αθλητικογράφο και μεγάλο 
λάτρη του αθλήματος αλλά και τον μικρό αδερφό μου, παίχτη και ήδη 
προπονητή, το αγάπησα με πάθος και ας μην έπαιξα ποτέ. Πλέον είναι 
μέρος της δουλειάς μου και αυτό είναι όνειρο που έγινε πραγματικότητα.

Να μάθουν οι γυναίκες Τάεκβοντο;
Οι γνώσεις τεχνικών αυτοάμυνας ενισχύουν την αυτοπεποίθηση μιας 
γυναίκας, ωστόσο ως αθλήτρια από μικρό παιδί που θεωρώ ότι το 
ΤΑΕ ΚΒΟ ΝΤΟ διαμόρφωσε σε ένα μεγάλο βαθμό την προσωπικότητα 
μου χαρίζοντας μου πειθαρχία, υπομονή και επιμονή το συστήνω 
ανεπιφύλακτα σε άντρες και γυναίκες.

Πώς φαντάζεστε τον εαυτό σας σε 10 χρόνια;
Σταμάτησα να κάνω τη σκέψη αυτή εδώ και χρόνια. Η ζωή είναι 
απρόβλεπτη, το πλάνο μου άλλαξε ξανά και ξανά. Σίγουρα θέλω να 
διατηρώ ακόμη τον ρομαντισμό μου!
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Polis
pin-up

ΤΟΥ ΠΟΛΥ 
ΜΑΥΡΟΠΟΥΛΟΥ

ΣΥΝΕΧΙΖΕΙ ΜΕ ΑΠΟΛΥΤΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ 
ΤΙΣ ΕΜΦΑΝΙΣΕΙΣ ΤΟΥ ΣΤΟ ‘W’ 
Ο ΠΑΝΟΣ ΚΙΑΜΟΣ
Είναι από τους πλέον αγαπημένους και ανατρεπτικούς λαϊκούς 
καλλιτέχνες της γενιάς του και το αποδεικνύει σε όλες τις εμφανίσεις 
του! Ο λόγος για τον μοναδικό Πάνο Κιάμο που όλα τα τραγούδια 
του γίνονται επιτυχίες ενώ η αγάπη στο πρόσωπό του είναι τεράστια 
και δεδομένη. 
Ξεκίνησε πριν τέσσερις εβδομάδες στο W nightclub Thessaloniki 
και συνεχίζει την θριαμβευτική του πορεία, χαρίζοντας στον κόσμο 
απίστευτες στιγμές κεφιού και διασκέδασης όπως μόνον αυτός 
γνωρίζει κάνοντας τις νύχτες μας μαγικές και αξέχαστες.
Μαζί του η Κέλλυ Κελεκίδου και ένα αξιόλογο καλλιτεχνικό team 
που θα κάνουν τις νύχτες σας αξέχαστες.
Κάθε Παρασκευή και Σάββατο η Θεσσαλονίκη ζει και απολαμβάνει 
τους ρυθμούς διασκέδασης του W με ανατρεπτικό όσο ποτέ Πάνο 
Κιάμο!

Διεύθ. Φρίξου 3. Τηλ. 6943 531199, 6982 233879

H EVGENIA ΜΕ ΝΕΟ ΤΡΑΓΟΥΔΙ ΚΑΙ ΝΕΟ ΑΛΜΠΟΥΜ
Η εκρηκτική EVGENIA μας παρουσιάζει το νέο της single με τίτλο «ΆΙΝΤΕ», 
που φέρει την υπογραφή του Κωνσταντίνου Παντζή (μουσική) και του Βασίλη 
Δήμα (στίχοι). 
Η ταλαντούχα ερμηνεύτρια από την Αμερική, που έχει ξεχωρίσει τα τελευταία 
χρόνια με το ταπεραμέντο και τα τραγούδια της, συνεργάζεται για μία ακόμα 
φορά με τον Κωνσταντίνο Παντζή και τον Βασίλη Δήμα και το αποτέλεσμα 
αυτής της συνεργασίας είναι μία δυναμική και ανεβαστική ρούμπα που θα 
αγαπήσετε και θα χορέψετε από το πρώτο άκουσμα.   
Το νέο single «ΆΙΝΤΕ» αποτελεί προπομπό του πρώτου προσωπικού album 
της EVGENIA, που έχει τίτλο το όνομά της και κυκλοφόρησε στις 18 Απριλίου.  
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#Ο Γιώργος Σαμπάνης κάθε 
Παρασκευή και Σάββατο στο BAR-
BARELLA live clubbing.

#Κάθε Παρασκευή και Σάββατο στο W 
nightclub ο αγαπημένος Πάνος Κιάμος 
για περιορισμένες εμφανίσεις.Μαζί του 
η Κέλλυ Κελεκίδου.

#Αμέσως μετά το Πάσχα, και 
συγκεκριμένα 17 Μαίου ξεκινάεις τις 
εμφανίσεις της στην Θεσσαλονίκη, 
στο CATALAYA μέσα στον Μύλο η μία 
και μοναδική Πάολα που θα έχει στο 
πλευρό της τον Ηλία Καμπακάκη.

#Στις 10 Μαΐου  ξεκινάνε και τις 
εμφανίσεις τους στην ΠΥΛΗ

ΑΞΙΟΥ για 4 διήμερα ο Σάκης Ρουβάς 
με τον Νίκο Μακρόπουλο.

#Ο αγαπημένος Νικηφόρος μαζί με 
την Αγγελική Ηλιάδη κάθε Σάββατο από 
τις 23:30 και Κυριακή από τις 21:30 στο 
“ΙΦΙΓΕΝΕΙΑ Live Basement ” ,για νύχτες 
γεμάτες διασκέδαση.

#Ο Τάκης Ζαχαράτος μας ταξιδεύει 
στον πλανήτη των γλυκών ονείρων 
από τη σκηνή του Vergina Theatro στη 
Θεσσαλονίκη, κάθε Παρασκευή και 
Σάββατο,σε μία παράσταση που δεν 
χάνεται!

#Το θεατρικό έργο «Διάλεξε τον 
θάνατό σου αγάπη μου», διασκευή 
του έργου «Το Διπλό Παιχνίδι» από 
τους Θανάση Παπαθανασίου και 
Μιχάλη Ρέππα στη σκηνή του θεάτρου 
Αριστοτέλειον στη Θεσσαλονίκη, με 
ένα θίασο εξαιρετικών ηθοποιών.

#Στο Θέατρο Εταιρείας Μακεδονικών 
Σπουδών την παράσταση «Η Αγαπημένη 
του κυρίου Λιν» με πρωταγωνιστή 
τον Κωνσταντίνο Μαρκουλάκη στις 
τελευταίες παραστάσεις 27 και 28 
Απριλίου.

#Η θεατρική σουρεάλ κωμωδία Μια 
Τίγρης στο Μπάνιο μου, ανεβαίνει στη 
σκηνή του Κινηματοθεάτρου Αθήναιον 
στη Θεσσαλονίκη για περιορισμένο 
αριθμό παραστάσεων, από την 
Παρασκευή 12 Απριλίου.

#Ο Βαγγέλης Γερμανός έρχεται στη 
Θεσσαλονίκη για ένα Live στη Μικρή 
Σκηνή, με την ακουστική του κιθάρα και 
επιλογές από την προσωπική μουσική 
ιστορία του, Κυριακή 28 Απριλίου στις 
21:30.

#Το θεατρικό έργο «Κάθε Πέμπτη 
κύριε Γκρην» του Τζεφ Μπάρον, 
παρουσιάζεται στη Θεσσαλονίκη στο 
Θέατρο Radio City, Παρασκευή & 
Σάββατο στις 21:00 και Κυριακή στις 
19:00.

#Η αγαπημένη λαϊκή τραγουδίστρια 
Μαριάνα Παπαμακαρίου κάθε Πέμπτη 
στο ENSAYAR the four seasons bar στη 
Λ. Νίκης,Μαζί της ο Δημήτρης Δέσης.

AGENDAPo
MEZE MEZE
Αν σας εξιτάρουν οι γαστρονομικές 
προκλήσεις και αναζητάτε ένα ζεστό 
και φιλόξενο περιβάλλον, φτιαγμένο 
με αγάπη και μεράκι, σίγουρα είστε 
στο σωστό μέρος. Γήινα χρώματα, 
πέτρα και ξύλο, αγκαλιάζουν και 
δένουν αρμονικά στον χώρο ενώ το 
προσωπικό που απαρτίζεται κυρίως 
από νεαρά και έμπειρα άτομα είναι 
πανέτοιμο να σας εξυπηρετήσει 
ταχύτατα. Ότι και εάν επιλέξετε,θα 
ενθουσιαστείτε με την πανδαισία 
των γεύσεων που επιμελείται ο σεφ 
και ιδιοκτήτης του χώρου Δημήτρης 
Αντύπας και μόνο στο κορυφαίο 
ΜΕΖΕ ΜΕΖΕ μπορείτε να απολαύσετε. 
Ξεχωριστές οινικές επιλογές, σε μια 
ειδικά επιλεγμένη Wine List! Ρωτήστε 
τον Αλέξανδρο και επιλέξτε μαζί το 
κρασί που ταιριάζει ιδανικά με το 
δικό σας πιάτο!
Κάθε Τετάρτη, δίνουμε ραντεβού με 
την γεύση, συντροφιά με αγαπημένες 
λαϊκές επιτυχίες! Σας περιμένουμε!!

Διεύθ. Κων.Καραμανλή 6
Ελευθέριο Κορδελιό 
Τηλ. 231 070 0100
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Ο Ολυμπιακός απολαμβάνει την κατάκτηση του 
Youth League, από τους πιτσιρικάδες του. Η 
επιτυχία αποκτά τεράστια σημασία, όχι απλώς 
γιατί νίκησε στον Τελικό την ομάδα της Μίλαν, 
αλλά γιατί κατέκτησε έναν τίτλο που τον έχουν 
κερδίσει μεγάλα ευρωπαϊκά κλαμπ. Στα 10 χρόνια 
ύπαρξης του UEFA Youth League οι ομάδες που 
το κατέκτησαν είναι οι: Μπαρτσελόνα (2), Τσέλσι 
(2), Ζάλτσμπουργκ, Πόρτο, Ρεάλ, Μπενφίκα, 
Αλκμάαρ. Ομάδες οι οποίες δεν αποτελούν απλώς 
τεράστια ονόματα του Παγκοσμίου ποδοσφαίρου, 
αλλά επενδύουν και τεράστια ποσά στις υποδομές 
τους. Για όλες τις μεγάλες ομάδες της Ευρώπης, οι 
υποδομές αποτελούν τα «διαμάντια» τους. Μέσα 
από αυτές αντλούν ταλέντα με τα οποία ενισχύουν 
τις πρώτες ομάδες, ενώ κάποια κλαμπ ενισχύονται 
όχι μόνο αγωνιστικά, αλλά βοηθούν και  τα… 
ταμεία τους από την παραγωγική διαδικασία 
ποδοσφαιριστών. Το κάνουν με φανατισμό οι 
ομάδες από την Πορτογαλία, την Ολλανδία, την 
Κροατία και όχι μόνο.  
Για να καταφέρουν όμως να επιβιώσουν οι 
εκκολαπτόμενοι αστέρες χρειάζεται υπομονή 
και εμπιστοσύνη από τους προπονητές και 
τους φιλάθλους. Οσο κι αν φαίνεται μικρό το 
μεσοδιάστημα της απόστασης μεταξύ της ομάδας 
της Κ19 και της επαγγελματικής, είναι τεράστιο κι 
αν το πέρασμα του δεν γίνει σχεδιασμένα, υπάρχει 
ο κίνδυνος ο εκκολαπτόμενος ποδοσφαιριστής να 
εξαφανιστεί. 
Το ταλέντο είναι ένα πολύ καλό εφόδιο, αλλά 
δεν είναι αρκετό. Χρειάζεται ήπια προσαρμογή 
και κυρίως καλή ψυχολογικής προετοιμασία. 
Είναι διαφορετικό ένας ποδοσφαιριστής 
να αντιμετωπίζει συνομήλικους του και 
εντελώς διαφορετικά να βρεθεί απέναντι από 
ποδοσφαιριστές με μεγαλύτερη εμπειρία και 
ηλικία. Κάτι τέτοιο, αν γίνει βίαια, θα μοιάζει 
σα να πετάξεις έναν κολυμβητή που έμαθε να 
κολυμπάει σε μία ήρεμη παραλία, μεσοπέλαγα ή 
στον ωκεανό. 
Η… «μετάταξη» αυτή είναι το κρισιμότερο 
σταυροδρόμι για την εξέλιξη ενός ποδοσφαιριστή.
Στην Ελλάδα οι ευκαιρίες που παίρνουν τα 
ελληνόπουλα που προέρχονται από τις υποδομές 
είναι ελάχιστες. Είτε γιατί δεν τολμούν οι 
προπονητές, είτε γιατί έχουν λανθασμένη αντίληψη 
οι διοικητικοί ηγέτες. Είναι καταγεγραμμένη 
άλλωστε η δήλωση του κ. Καρυπίδη ότι «δεν 
ασχολούμαι με τις Ακαδημίες του Αρη, προτιμώ να 
αγοράζω ξένους ποδοσφαιριστές».   

Η άποψη να πεταχτούν χρήματα για τη 
μεταγραφή ενός αμφιβόλου προσφοράς ξένου 
ποδοσφαιριστή, από το να επενδυθούν τα 
χρήματα στις υποδομές, κυριαρχεί στο ελληνικό 
ποδόσφαιρο. Ισως αυτός να είναι και ο λόγος που 
στις εγχώριες επαγγελματικές κατηγορίες το 67% 
είναι αλλοδαποί. Ποδοσφαιριστές οι οποίοι πριν 
αποκτήσουν το DNA της ομάδας θα αποχωρήσουν. 
Απλως οι φίλαθλοι δείχνουν μεγαλύτερη ανοχή 
στους ξένους μεταγραφέντες ποδοσφαιριστές απ’ 
ότι στους Ελληνες. 

Αντίθετα η Λίβερπουλ του Κλοπ, πήρε το Λιγκ 
Καπ με «πιτσιρικάδες». Προϊόν των εξαιρετικών 
Ακαδημιών της ομάδας του λιμανιού ο 18χρονος 
Λιούις Κούμας, ο συνομήλικος του Τζέιντεν Ντανς 
και τρεις τέσσερεις ακόμη συμπαίκτες τους που 
αγωνίστηκαν στην ομάδα του Τελικού.

ΟΙ ΥΠΟΔΟΜΕΣ 
ΤΩΝ ΠΑΕ 
ΧΡΕΙΑΖΟΝΤΑΙ 
ΕΜΠΙΣΤΟΣΥΝΗ

ΓΡΆΦΕΙ Ο 
ΒΆΣΙΛΗΣ
ΜΆΣΤΟΡΆΣΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΑΤΡΕΙΣ ΤΟΥ ΚΛΑΣΣΙΚΟΥ 

ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣΠρεστίζ
ΓΡΑΦΕΙ Ο 
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΝΔΡΕΑΔΗΣΚΌΡΥΦΆΙΌ ΓΈΓΌΝΌΣ Ό 10ΌΣ 

ΆΛΈΞΆΝΔΡΈΙΌΣ ΜΆΡΆΘΩΝΙΌΣ
Για μια ακόμη χρονιά, την 18η, ο 
Αλεξάνδρειος Μαραθώνιος δρόμος 
αποτέλεσε το κορυφαίο αθλητικό γεγονός 
της Θεσσαλονίκης.
Δέκα επτά χιλιάδες δρομείς , από όλες τις 
χώρες του κόσμου, αγωνίσθηκαν είτε στον 
κυρίως μαραθώνιο, είτε στις δύο κούρσες 
των 5 και 10 χιλιομέτρων, είτε στα χίλια 
μέτρα που αφορούσαν σε μαθητές και άτομα 
με ειδικές ανάγκες.
Αξίζει να επισημανθεί πως η κοινωνική 
προσφορά είναι ιδιαίτερα σημαντική και 
όλο και συνεχώς άτομα που ανήκουν 
σε αυτή την κατηγορία των ειδικών 
αναγκών απολαμβάνουν τη χαρά της 
συμμετοχικοτητας.
Στο καθαρά τώρα αγωνιστικό μέρος, νικητής 
στους άνδρες ήταν ο Φώτης Ζησιμόπουλος 
με 2,23,40 και στις γυναίκες η Ματίνα Νούλα 
με 2,45,01 .
Ήδη βέβαια ξεκίνησε η αντίστροφη 
μέτρηση για το ραντεβού στον επόμενο, του 
χρόνου, 19ο Μαραθώνιο, για τον οποίον οι 
διοργανωτές υπόσχονται πολλές θετικές 
εκπλήξεις.

ΆΝΆΨΈ Η ΌΛΥΜΠΙΆΚΗ ΦΛΌΓΆ 
ΣΤΗ ΘΈΣΣΆΛΌΝΙΚΗ
Ιδιαίτερα σημαντικό γεγονός, άλλωστε κάθε 
τέσσερα χρόνια , η υποδοχή της Ολυμπιακής 
Φλόγας, το άναμμα των βωμών σε 
Πολιτιστικό Τούμπας, Ολυμπιακό Μουσείο 
και Νέα Παραλία - "Ζογγολοπουλος" , η 
διανυκτέρευση και ακολούθως η συνέχιση 
του οδοιπορικού για την Βόρεια Ελλάδα.
Τους παραπάνω βωμούς άναψαν κατα σειρά 
οι ολυμπιονίκες Βούλα Πατουλίδου, Βασίλης 
Τσολακίδης και Τασούλα Κελεσίδου.
Δικαίως ο δήμαρχος Στέλιος Αγγελουδης 
και η αντιδήμαρχος αθλητισμού Κούλα 
Γιαννακιδου (που ήταν η υπεύθυνη της 
όλης διαδικασίας) μπορούν να αισθάνονται 
ικανοποιημένοι για όλο το τελετουργικό 
που οργανώθηκε και πραγματοποιήθηκε με 
πλήρη επιτυχία.

ΤΌ ΠΆΝΈΛΛΗΝΙΌ ΠΡΩΤΆΘΛΗΜΆ 
10 KM ΣΤΌ ΆΙΓΙΌ
Πάνω από 60 αθλητές και αθλήτριες 
αγωνίσθηκαν στο πανελλήνιο πρωτάθλημα 
10 km που έγινε στο Αίγιο. Στους άνδρες 
πρώτευσε ο Κώστας Σταμούλης του ΓΑΣ 
Αγρινίου με 29,20,97. 
Στην κατηγορία Κ 23 ο αδελφός του Νίκος 
Σταμούλης με 29,33,17. Αντιστοίχως στις 
γυναίκες , καθώς και στην κατηγορία Κ 23 
, πρωταθλήτρια αναδείχθηκε η Αθανασία 
Κοκκορου του ΑΠΚ Νεάπολης Θεσσαλονίκης 
με 36,00,27. 

RUN GREECE ΣΤΌ ΝΆΥΠΛΙΌ
Για πρώτη φορά το Ναύπλιο διοργάνωσε 
τη σειρά Run Greece και το αποτέλεσμα 
δικαίωσε τους αρμόδιους , τόσον από 
πλευράς αριθμού των δρομέων που έλαβαν 
μέρος όσο και από πλευράς επιδόσεων .
Στα 10 km νικητές ο Γιώργος Καραβίδας 
στους άνδρες με 34,32 και η Τσετβελινα 
Πέτροβα στις γυναίκες με 44,16.
Αντίστοιχα στα 5 km πρώτοι το νήμα έκοψαν 
ο Παναγιώτης Πανταζής με 18,05 και η 
Στέλλα Κωστιδου με 20,06.

Ο διοργανωτές του Run Greece Ναυπλίου 

Οι νικητές στα 10 χμ

Η χαρά και η συγκίνηση αποτυπωμένη στο πρόσωπο του Λεωνίδα Δομενικιώτη 
που αγωνίστηκε 1 km στο Μαραθώνιο

Εκκίνηση του Αλεξανδρείου Μαραθωνίου 

Άναμμα της Ολυμπιακής Φλόγας στη 
Θεσσαλονίκη από την Ολυμπιονίκη 
Τασούλα Κελεσίδου
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Την Ολυμπιακή Φλόγα των 33ων Ολυμπιακών Αγώνων στο Παρίσι 2024 υποδέχτηκε η Θεσσαλονίκη. Το πέντε αστέρων  
ξενοδοχείο  Lazart Hotel Trademark Collection By Wyndham  του ομίλου  ZEUS International Hotels & Resorts  φιλοξένησε 
τους  συντελεστές της Λαμπαδηδρομίας Παρίσι 2024 . 

Με απόλυτη επιτυχία στέφτηκε 
το ετήσιο  πάρτι  το οποίο 
διοργάνωσε η Πρόεδρος 
Βενούλα Βαρδαλή και το Δ.Σ του 
Συνδέσμου Φίλων Ιδρύματος 
Άγιος Παντελεήμονας  «Είμαι 
Εδώ» στο  OVAL Bistronomy 
την Τετάρτη 13 Μαρτίου  2024.

Αξίζει να σημειωθεί ότι 
τίμησαν με την παρουσία 
τους την εκδήλωση  μέλη 
και αγαπημένοι φίλοι του 
Συνδέσμου. Μια  αξέχαστη 
βραδιά όπου τα έσοδα θα 
διατεθούν για τις ανάγκες 
και τους σκοπούς των 
περιθαλπόμενων  του 
Ιδρύματος Άγιος Παντελεήμων.

Τέλος, ο χαρισματικός 
Αχιλλέας Σοφούδης επένδυσε 
καλλιτεχνικά την βραδιά 
αυτή  γεμίζοντας την κέφι και 
ζωντάνια. 

«Στη Θεσσαλονίκη η Ολυμπιακή Φλόγα 
των 33ων Ολυμπιακών Αγώνων»

Εκδήλωση του Συνδέσμου Φίλων
Ιδρύματος Άγιος Παντελεήμονας
«Είμαι Εδώ»

Νάνσυ Υφαντίδου της PR Bizz, Κούλα Γιαννακίδου Αντιδήμαρχος Αθλητισμού Νεολαίας και Εθελοντισμού ,Αναστασία Καρτσώνη 
Διευθύντρια Ξενοδοχείου Lazart Hotel

Ολυμπιακή Φλόγα στην  Νέα Παραλία 
Θεσσαλονίκης

Βενούλα Βαρδαλή, Μαριάννα Βιλδιρίδη Ρουμπίνι Σιμοπούλου, Νίνα Ευθυμιάδου

Βενούλα Βαρδαλή, Γιάννης Τσακιργιαννίδης Δημήτρης Κούβελας, Βενούλα Βαρδαλή, Αχιλλέας Σοφούδης  

ΓΡΆΦΕΙ Ο 
ΒΆΣΙΛΗΣ
ΜΆΣΤΟΡΆΣ
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Εβδομαδιαίες προβλέψεις 29 Απριλίου έως 5 Μαΐου 2024                                               
ΑΣΤΡΟΛΟΓΙΚΈΣ ΠΡΟΒΛΈΨΈΙΣ
ΚΡΙΌΣ
Ο Άρης στο δικό σας ζώδιο σας σπρώχνει 
να δράσετε και σίγουρα ότι είχατε αφήσει 
σε αναμονή τώρα θα έχετε την θετική 
ροή ενέργειας να το πυροδοτήσετε. 
Κάτι επίσης πολύ σημαντικό είναι ότι θα 
ανακάμψουν τα οικονομικά σας, προς το 
τέλος της εβδομάδας και θα ισορροπήσετε 
συναισθηματικά.

ΤΆΥΡΌΣ
Το πέρασμα της Αφροδίτης στο δικό σας 
ζώδιο, θα ενισχύσει την αυτοπεποίθηση 
σας και θα καλυτερέψει την προσωπική 
σας ζωή. Βέβαια την 1 Μαΐου, θα υπάρξει 
μία δύσκολη όψη της Αφροδίτης με 
τον Πλούτωνα, δημιουργώντας ένταση 
και παθολογία μεταξύ των σημαντικών 
προσώπων που σας πλαισιώνουν.  

ΔΙΔΥΜΌΙ
Σταδιακά θα νιώσετε αρκετά πιο ήρεμοι σε 
επαγγελματικά θέματα, ο Άρης θα περάσει 
σε μία αρκετά θετική θέση για σας και θα 
ενεργοποιήσει τους στόχους σας και τις 
κοινωνικές σας επαφές. Φυσικά σε όλο 
αυτό θα συντελέσει και η ορθή πορεία του 
Ερμή, που θα ενισχύσει τα σχέδια σας και 
θα ολοκληρώσετε ότι είχατε αφήσει σε 
αναμονή.

ΚΆΡΚΙΝΌΣ
Ξεκινά μία αρκετά έντονη εργασιακή 
περίοδος, όπου το άγχος σας καταβάλει, 
αλλά κάποιες φορές με θετικό πρόσημο. 
Είναι επίσης πολύ σημαντικό να σας πω ότι 
κάποιες επαγγελματικές καθυστερήσεις 
και αναβολές, σταδιακά θα περάσουν σε 
μία θετική αλλαγή και θα ολοκληρωθούν, 
μετά από μία ενοχλητική στασιμότητα.  

ΛΈΩΝ
Η Αφροδίτη εγκαινιάζει από τις 29 
Απριλίου, μία περίοδο με επαγγελματικές 
ανησυχίες, βλέψεις και επιτεύγματα, που 
συγχρόνως θα φτιάξουν την κοινωνική 
σας εικόνα αυτή την περίοδο. Βέβαια η 
Μεγάλη εβδομάδα δεν είναι η πιο εύκολη 
εργασιακά για σας, αλλά με λίγη υπομονή 
θα κάνετε τις ποιο σωστές επιλογές. Επίσης 
τα καλά νέα είναι ότι κάποιες στενάχωρες 
καταστάσεις αρχίζουν να διαλύονται και 
στην θέση τους μπαίνουν ευκαιρίες που 
σύντομα θα σας δοθούν.  

ΠΆΡΘΈΝΌΣ
Ο Άρης περνά στο ζώδιο του Κριού και 
σας απαλλάσσει από τις δυσάρεστες 
καταστάσεις που περνούσατε με δικά 
σας πρόσωπα. Θα υπάρξουν οικονομικές 
υποθέσεις που αν τις διαχειριστείτε 
σωστά, θα μπορέσετε να βάλετε την 
καθημερινότητα σας σε σειρά. Η Αφροδίτη 
από το ζώδιο του Ταύρου, είναι ένα πολύ 
θετικό πέρασμα γεμάτο ευκαιρίες και 
όμορφες μετακινήσεις.

ΖΥΓΌΣ
Ξεκινά για σας μία περίοδος αρκετά 
έντονη, που αφορά τις σχέσεις σας με τους 
σημαντικούς ανθρώπους της ζωής σας 
και θα αναδειχθεί ο λόγος που είστε μαζί. 
Από τις 29 Απριλίου η Αφροδίτη τακτοποιεί 
τα οικονομικά σας, αλλά την 1 Μαΐου 
τα πράγματα θα ξεφύγουν από την δική 
σας φροντίδα και μάλλον θα βρεθείτε να 
απολογείστε στους άλλους, για κάποιες 
κακές οικονομικές ατασθαλίες σας.  

ΣΚΌΡΠΙΌΣ
Η Αφροδίτη από τον Ταύρο γλυκαίνει τις 
σχέσεις σας με τους άλλους, αλλά την 1 
Μαΐου θα υπάρξουν ανατροπές και ζήλιες, 
χαλώντας την θετική ατμόσφαιρα των 
άλλων ημερών. Θα μπορέσετε επίσης 
τις μέρες αυτές να βάλετε μία τάξη στο 
καθημερινό σας πλάνο, ή στην εργασία σας, 
που τώρα θα ενεργοποιηθεί θετικότατα.  

ΤΌΞΌΤΗΣ
Είναι μέρες αρκετά συναισθηματικές για σας, 
όπου η προσωπική σας ζωή ενεργοποιείται 
και κλειδώνουν οι επιθυμίες σας με έναν 
απόλυτο τρόπο. Θα βρεθείτε κοντά στα 
αγαπημένα σας πρόσωπα και αυτό θα σας 
δημιουργήσει ευφορία και ενθουσιασμό 
και  μάλιστα θα μοιράσετε τις σκέψεις σας 
με απόλυτη θετικότητα. Την 1 Μαΐου, ένα 
μήνυμα, μία κουβέντα, θα σας χαλάσει για 
λίγο την καλή σας διάθεση.

ΆΙΓΌΚΈΡΩΣ
Στις 29 Απριλίου η Αφροδίτη περνά στο 
συμβατό με το δικό σας ζώδιο, αυτό 
του Ταύρου. Είναι καιρός να βάλετε μία 
ευχάριστη πινελιά στα συναισθήματα σας, 
ενώ θα έρθετε πιο κοντά με τα αγαπημένα σας 
πρόσωπα. Την 1 Μαΐου θα αντιμετωπίσετε 
πολύ πιθανόν ένα οικονομικό θέμα, ή θα 
κάνετε απρόσεκτα έξοδα, που αργότερα θα 
μετανιώσετε για αυτά.   

ΥΔΡΌΧΌΌΣ
Για σας τους Υδροχόους τα πράγματα είναι 
απόλυτα οικογενειακά και αυτό μπορεί 
να έχει να κάνει με τις άγιες μέρες που 
διανύουμε, αλλά και με τις δικές σας 
επιλογές, που θέλετε να αφιερώσετε τον 
χρόνο σας με αυτούς που αγαπάτε. Για 
σας των πρώτων ημερών στα μέσα της 
εβδομάδας ένα θέμα που θα προκύψει, 
ίσως να σας χαλάσει το όμορφο κλίμα των 
ημερών.

ΙΧΘΥΈΣ
Ο Άρης στις 30 Απριλίου εγκαταλείπει το 
ζώδιο σας και πραγματικά θα νιώσετε να 
φεύγει από πάνω σας ένα βάρος, μία πίεση που 
δύσκολα μπορούσατε να την διαχειριστείτε. 
Είναι επίσης η νέα θέση της Αφροδίτης από 
τον Ταύρο, που σας συντονίζει να αφήσετε 
για λίγο τις κουραστικές συνθήκες της 
καθημερινότητας και να απολαύσετε μία 
διαδρομή και εμπειρία σε ένα μακρινό τόπο.  

Η Μεγάλη εβδομάδα ξεκινά με έντονες αλλαγές 
ενεργειών και το Πάσχα για τους ορθόδοξους είναι 
πλέον γεγονός, ώστε να έρθει η  Ανάσταση στις ζωές 
μας. Στους δύσκολους καιρούς που διανύουμε, η πίστη 
και η προσήλωση στα υψηλά ιδεώδη και τις αξίες μας, 
θα γίνουν η ασπίδα προστασίας, για κάθε σκοτεινή μας 
στιγμή.  
Από Αστρολογικής πλευράς η Αφροδίτη περνά στο 
ζώδιο του Ταύρου έως τις 23 Μαΐου, μία καλή θέση 
που θα βγάλει τα θετικά της στοιχεία, ενώ ο Άρης 
περνά στο ζώδιο του Κριού, όπου είναι κυρίαρχος. 
Είναι καιρός για καθαρή δράση, με δίκαιες μάχες 
και ξεκινήματα που δεν μπαίνουν στην μέση κρυφές 
ενέργειες. Η πρώτη μέρα του Μαΐου είναι έντονα 
συναισθηματική, ενώ έως το τέλος της εβδομάδας θα 
υπάρξει η τάση να βλέπουμε δυναμικά την επόμενη 
μέρα, πεπεισμένοι για μία νέα σελίδα στο βιβλίο, που 
έρχεται να πρωταγωνιστήσει στην ζωή μας.  



Εβδομαδιαίες προβλέψεις 29 Απριλίου έως 5 Μαΐου 2024                                               

ΓΙΑ ΤΟ ΠΕΡΙΒΆΛΛΟΝ

ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΆΙΔΕΙΆ

ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ

ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΆ

Υπό την αιγίδα Mε την υποστήριξη

του Μακαριωτάτου 
Αρχιεπισκόπου Αθηνών 
και Πάσης Ελλάδος  
κ.κ. Ιερωνύμου Β’

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & EΝΕΡΓΕΙΑΣ

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΠΑΙΔΕΙΑΣ & ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ

Οι επιλεγμένες προτάσεις αναφέρονται κατά αλφαβητική σειρά.

ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΆ

Η ψηφοφορία ξεκίνησε και θα διαρκέσει έως 31 Μαΐου 2024
Έχεις δικαίωμα να φηφίσεις μία πρόταση ανά πυλώνα ΨΗΦΙΣΕ ΕΔΩ
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ΠΟΛΛΕΣ ΚΛΗΡΩΣΕΙΣ! ΠΟΛΛΟΙ ΤΥΧΕΡΟΙ!

4ηλεκτρικά αυτοκίνητα Citroen ΑΜΙ ΟΝΕ
12 & 26/4 - 17 & 31/5 στη 01:30

+32 ηλεκτρικά scooters
Κληρώσεις κάθε ∆ευτέρα, Τρίτη, Τετάρτη, Πέµπτη στις 00:00

Λαχνοί συµµετοχής µε την είσοδό σου

ΑΠΡΙΛΙΟΣ
& ΜΑΪΟΣ


